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ZAPISNIK 
 
sa  22, sjednice  Skupštine  Istarske  županije, održana , 1. lipnja 2015. godine 
(ponedjeljak), u dvorani ISTRA Spomen doma u Pazinu 

 
Sjednicu  je u  10,  sati otvorio VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske  

županije  (IDS-HNS-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i predsjedavao. 
 Pozdravlja vijećnice i  vijećnike, Župana Istarske županije sa suradnicima, cijenjene  
goste,  te medije. 
 Naglašava da se počelo sa malo  drukčijim sistemom, nema više prozivke, prikupljeni 
su evidencijski  listići i utvrđuje da sjednici prisutno 39,  a nakon dolaska Lirima Ramadania, 
40  vijećnika, pa Skupština ima potreban kvorum za  održavanje  sjednice i donošenje 
pravovaljanih  akata.     

 
PRISUTNI – ODSUTNI: 
 
 

R.
br 

 VIJEĆNIK 
LISTA PRIMJEDBE 

1. Davor  Komar 
IDS-HNS-Zeleni  

2. Furio Radin 
IDS-HNS-Zeleni odsutan 

3. Elvira Krizmanić Marjanović 
IDS-HNS-Zeleni  

4. Valter Drandić 
IDS-HNS-Zeleni  

5. Petra Stojaković 
IDS-HNS-Zeleni  

6. Sandra Ćakić Kuhar 
IDS-HNS-Zeleni  

7. Tedi Chiavalon 
IDS-HNS-Zeleni  

8.  Vili Rosanda 
IDS-HNS-Zeleni  

9. Nevija Poropat 
IDS-HNS-Zeleni  

10. Dragan Filipović 
IDS-HNS-Zeleni  

11. Josip Anton Rupnik 
IDS-HNS-Zeleni  

12. Osman Dželil 
IDS-HNS-Zeleni  

13. Vesna Šćira Knapić 
IDS-HNS-Zeleni Opravdano 

odsutna 

14.  Vladimir Buršić 
IDS-HNS-Zeleni  

15. Zdenko Pliško 
IDS-HNS-Zeleni  
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16. Slavica Popadić 
IDS-HNS-Zeleni  

17. Boris Rogić 
IDS-HNS-Zeleni  

18. Tamara Brussich 
IDS-HNS-Zeleni  

19. Lirim Ramadani 
IDS-HNS-Zeleni  

20.  Eleonora Kotiga Vaš 
IDS-HNS-Zeleni  

21. Petra Kancijanić 
IDS-HNS-Zeleni  

22. Danica Miletić 
IDS-HNS-Zeleni  

23. Lino Kuharić 
IDS-HNS-Zeleni  

24. Stjepan Mraković 
IDS-HNS-Zeleni  

25. Damir Kajin 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr 

 

26. Daniel Mohorović 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

27. Tanja Vrbat 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

28. Silvano Hrelja 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr Opravdano 

odsutan 

29. Branko Ružić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

30. Mladen Premuž 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr Opravdano 

odsutan 

31. Mirjana Galo 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

32. Evelina Biasiol Brkljačić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

33. Maja Šarić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

34. Kemal Velagić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

35. Bojan Skočilić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

36. Nikola Dobrila 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

37. Miljenko Koroman 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

38. Marino Diminić 
SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA Hr  

39. Marino Roce 
HDZ   
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OSTALI PRISUTNI : 
 
Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 
GIUSEPPINA RAJKO,  zamjenica  župana  Istarske  županije 
VIVIANA BENUSSI, zamjenica župana Istarske županije 
VALERIO DRANDIĆ,  načelnik  Županijske uprave Istarske županije 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ,  pomoćnica  tajnice  Skupštine Istarske  županije 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
LORENA BRGIĆ, v.d. pročelnica Upravnog odjela  za  gospodarstvo IŽ,  
MARIN GRGETA, pročelnik  Upravnog  odjela za decentralizaciju, lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu, prostorno uređenje i  gradnju IŽ, 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC,  pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun IŽ, 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 
MLADEN MILOHANIĆ, Upravni odjel za poljoprivredu , šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu IŽ – Fond za  razvoj  poljoprivrede i  agroturizma Istre, 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
NADA PRODAN MARKOVIĆ , pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku kulturu  
Istarske  županije,  
PATRIZIA BOSICH, pročelnica Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske 
poslove IŽ, 
DUŠKO  KIŠBERI, šef Kabineta Župana  Istarske  županije,  
ROBI ZGRABIĆ, ravnatelj ŽUC-a Istarske  županije. 
HELGA GLAVAN-MOŽE, ravnateljica Zaklade za poticanje  partnerstva i  razvoja civilnog 
društva 
 

PREDSJEDNIK Skupštine Istarske županije (IDS-HNS-ZELENI), VALTER 
DRANDIĆ, naglašava da su vijećnici  dobili prijedlog  dnevnog  reda  na koji nije  bilo  drugih 
prijedloga.za izmjenu i  dopunu  dnevnog  reda. 

Daje na glasanje predloženi dnevni red, te nakon glasanja  utvrđuje  da je  Skupština  
jednoglasno za  22 sjenicu  Skupštine  Istarske županije, utvrdila  slijedeći                  

DNEVNI RED 
1.   

a. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Skupštine Istarske županije, 
b. Verifikacija zapisnika sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
3.  

a. Rješenje o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 

40. Ivica Butorac 
HDZ   

41. Željka Hrlić 
HDZ    

42. Tatjana Mrkonjić 
HDZ   

43. Damir Ilić 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  

44. Mario Radešić 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  

45. Ticijan Peruško 
Hrvatski laburisti – Stranka rada  
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b. Svečana prisega vijećnika Skupštine Istarske županije 
4.  

a) Prve Izmjene i dopune Proračuna Istarske županije za 2015. godinu, 
b) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije 

za 2015. godinu, 
5. Prijedlog Izmjena programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2015. godinu, 
6. Prijedlog Zaključaka o davanju suglasnosti na Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 

financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2014.  godinu, 
7. Prijedlog Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Funtana za davanje koncesija na 

pomorskom dobru, 
8. Prijedlog Odluke o dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave Rovinj, 
9. Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom 

dobru u Istarskoj županiji, 
10.  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na osnivanje prava građenja 
nad nekretninama, 

b. Prijedlog Odluke o stjecanju prava građenja nad nekretninama, 
c. Prijedlog Odluke o uspostavi prava građenja, 

11.  
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 

škole Fažana, 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 

škole Vodnjan – Scuola elementare Dignano, 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne 

škole dr. Mate Demarina, 
d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o utvrđivanju 

Prijedloga Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora Potpićan, 
12.   

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Škole za 
turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Ekonomske škole Pula, 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Gospodarske škole Istituto professionale, Buje, Školski brijeg 1, 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Srednje 
škole Mate Balote, 

e. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Industrijsko-obrtničke škole Pula, 

f. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole „Vladimir Gortan“- Scuola media 
superiore „Vladimir Gortan, 

g. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Turističko-
ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč, 

h. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Strukovne 
škole Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale Eugen 
Kumičić Rovigno,  

i. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Srednje 
škole Mate Blažine Labin, 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Gimnazije i 
strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, 

k. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Buzet, 

l. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Talijanske 
srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola Media Superiore Italiana Dante 
Alighieri Pola, 
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13. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Doma za starije i nemoćne osobe 
„Alfredo Štiglić“ Pula, 

14. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statutarnu odluku o izmjenama i dopunama 
Statuta IKA-e – Istarske kulturne agencije – Agenzia culturale Istriana, 

15. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o   izmjeni i dopuni 
djelatnosti Politehnike Pula – Visoke tehničko-poslovne škole s pravom javnosti, 

16. Izvješće o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za 2014. godinu, 
17. Izvješće o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva 
18. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata 

Istarske županije za 2014. godinu, 
19. Prijedlog Odluke o naknadama članovima/članicama Povjerenstva za ravnopravnost 

spolova Istarske županije, 
20. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Komisije za izbor i imenovanja, te imenovanje 

novog člana 
21. Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora za gospodarstvo i imenovanje 

novog predsjednika  
22. Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju mrtvozornika na 

području Istarske županije 
23.  

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Srednje škole „Vladimir 
Gortan“ Scuola media superiore „Vladimir Gotan“ 

b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Talijanske srednje škole-
Scuola media superiore italiana „Leonardo da Vinci“ Buje-Buie 

c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Srednje škole Buzet 

d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Srednje škole Mate Blažine 
Labin 

e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Turističko-ugostiteljske škole 
Antona Štifanića Poreč 

f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Gimnazije Pula 

h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Industrijsko-obrtničke škole 
Pula 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Škole primijenjenih umjetnosti 
i dizajna Pula 

j. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Talijanske srednje škole 
Dante Alighieri Pula, Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Ekonomske škole Pula 

l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Medicinske škole Pula 

m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Tehničke škole Pula 

n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Strukovne škola Pula 
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o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Glazbene škole Ivana 
Matetića – Ronjgova Pula 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Talijanske srednje škole-
Scuola media superiore italiana Rovinj-Rovigno 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Srednje škole Zvane Črnje 
Rovinj 

r. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Strukovne škole Eugena 
Kumičića Rovinj- Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

s. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Gospodarske škole istituto 
professionale 

t. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Gimnazije i strukovne škole 
Jurja Dobrile Pazin 

u. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Srednje škole Mate Balote 

 
ORDINE DEL GIORNO 

 
1.  

a. Verifica del verbale della 20a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
b. Verifica del verbale della 21a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3.  

a. Provvedimento di verifica del mandato del consigliere dell'Assemblea della 
Regione Istriana 

b. Giuramento solenne del consigliere dell'Assemblea della Regione Istriana 
4.  

a. Prime modifiche e integrazioni del Bilancio della Regione Istriana per il 2015, 
b. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull'attuazione 

del bilancio della Regione Istriana per il 2015, 
5. Proposta delle Modifiche al programma dei fabbisogni pubblici nello sport della Regione 

Istriana per il 2015, 
6. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta della relazione annuale 

sull'attuazione del piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il   2014 

7. Proposta di Delibera con cui si affida al Comune di Fontane la facoltà di assegnare 
concessioni sul demanio marittimo, 

8. Proposta di Delibera sulle integrazioni della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale di 
Rovigno, 

9. Proposta del Provvedimento di nomina di una Commissione tecnica per le concessioni 
sul demanio marittimo nella Regione Istriana, 

10.  
a. Proposta di Delibera sul previo consenso all'istituzione del diritto a costruire sugli 

immobili, 
b. Proposta di Delibera sull'acquisizione del diritto a costruire sugli immobili, 
c. Proposta di Delibera sull'acquisizione del diritto a costruire, 

11.  
a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della Scuola 

elementare di Fasana, 
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b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della 
Osnovna škola Vodnjan – Scuola elementare Dignano, 

c. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della Scuola 
elementare dr. Mate Demarin, 

d. Proposta di Delibera sul previo consenso alla Delibera sulla determinazione della 
Proposta dello Statuto della Scuola elementare Vladimir Nazor di Sottopedena, 

12.   
a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della Scuola 

per il turismo, l'industrua alberghiera e il commercio, 
b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della Scuola 

di economia di Pola, 
c. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della 

Gospodarska škola Istituto professionale, Buie, Colle delle scuole 1 
d. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della Scuola 

media superiore Mate Balota, 
e. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche 

e integrazioni dello Statuto della Scuola industriale-artigianale di Pola, 
f. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche 

e integrazioni della Srednja škola „Vladimir Gortan“- Scuola media superiore 
„Vladimir Gortan", 

g. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della Scuola 
turistico-alberghiera Anton Štifanić, Parenzo, 

h. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della 
Strukovna škola Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di formazione professionale 
Eugen Kumičić Rovigno,  

i. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto della Scuola 
media superiore Mate Blažina Albona, 

j. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta dello Statuto del Liceo e 
scuola d'avviamento professionale Juraj Dobrila, Pisino, 

k. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle modifiche 
e integrazioni dello Statuto della Scuola media superiore di Pinguente, 

l. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Statuto della Talijanska 
srednja škola Dante Alighieri Pula – Scuola Media Superiore Italiana Dante 
Alighieri Pola, 

13. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Casa per anziani e 
disabili "Alfredo Štiglić“ Pola, 

14. Proposta di Conclusione sul consenso alla Delibera statutaria sulle modifiche e 
integrazioni dello Statuto dell'IKA - Istarska kulturna agencija - Agenzia culturale istriana, 

15. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera sulla modifica e 
integrazione dell'attività del Politecnico di Pola - Istituto superiore tecnico riconosciuto 
dallo Stato, 

16. Relazione sul lavoro svolto dal Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e dell'agriturismo 
dell'Istria per il 2014, 

17. Relazione sul lavoro svolto dalla Fondazione per la promozione del partenariato e lo 
sviluppo della società civile, 

18. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro svolto dalla 
Commissione per la tutela dei diritti dei pazienti della Regione Istriana per il 2014, 

19. Proposta di Delibera sui compensi ai membri della Commissione per la parità di genere 
della Regione Istriana, 

20. Proposta di Provvedimento di destituzione del membro della Commissione per le elezioni 
e le nomine, e nomina di un nuovo membro, 

21. Proposta di Provvedimento di destituzione del Presidente del Comitato per l'economia, e 
nomina di un nuovo Presidente,  

22. Proposta di Provvedimento sulle modifiche e integrazioni del Provvedimento di nomina 
del medico necroscopo sul territorio della Regione Istriana, 
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23.  
a. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 

scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Srednja škola „Vladimir Gortan“ 
Scuola media superiore „Vladimir Gotan“ 

b. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Talijanska srednja škola-Scuola 
media superiore italiana „Leonardo da Vinci“ Buje-Buie 

c. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola media superiore di 
Pinguente 

d. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola media superiore Mate 
Blažina, albona 

e. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola turistico-alberghiera 
Anton Štifanić a Parenzo, 

f. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola per il turismo, l'attività 
alberghiera e il commercio, 

g. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 del Liceo di Pola 

h. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola industriale e artigianale 
Pola 

i. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola delle arti applicate e del 
design Pola 

j. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Talijanska srednja škola Dante 
Alighieri Pula, Scuola media superiore italiana Dante Alighieri Pola 

k. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola di economia di Pola 

l. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola di medicina di Pola 

m. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola tecnica di Pola 

n. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola d'avviamento 
professionale di Pola 

o. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola di musica Ivan Matetić – 
Ronjgov Pola 

p. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Talijanska srednja škola-Scuola 
media superiore italiana Rovinj-Rovigno 

q. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola media superiore Zvane 
Črnje a Rovigno, 

r. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Strukovna škola Eugena 
Kumičića Rovinj- Scuola di formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno 

s. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Gospodarska škola Istituto 
professionale 
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t. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 del Liceo e scuola d'avviamento 
professionale Juraj Dobrila a Pisino 

u. Proposta di Delibera sul consenso alla proposta di Delibera sulle spese annuali 
scolastiche per l'anno scolastico 2015/2016 della Scuola media superiore Mate 
Balota. 

 
 AD - 1 

a. Verifikacija zapisnika sa 20. sjednice Skupštine Istarske županije, 
b. Verifikacija zapisnika sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije 
 
Skupština je  bez primjedbi odvojenim glasanjem jednoglasno  verificirala 
 a) 
    Z A P I S N I K 
 
 sa 20. sjednice Skupštine Istarske županije, 

b) 
.     Z A P I S N I K 
 
 sa 21. sjednice Skupštine Istarske županije 

 
AD – 2 Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

 
 PREDSJEDNIK, naglašava da ga je Župan zamolio za dvije informacije koje  će dati 
on i Valerio Drandić, a nakon toga se pristupa postavljanju vijećničkih pitanja, prijedlozima i 
informacijama. 
 
          Mr. sc.VALTER FLEGO, Župan  Istarske  županije 
 Temeljem Zaključka Gospodarsko-socijalnog vijeća daje informaciju o  zaključcima 
GSV-ea, odnosno o  stanju u «Uljanik»-TES-u. Za  prošlost jedne, nažalost, događaja  u toj i  
perspektivnoj i  izvozno  orijentiranoj  tvrtci  koja zapošljava 107 radnika i koja  definitivno ima 
ugovorene proizvode, koja ima knjigu  narudžbi ispunjenu, koja ima prepoznatljiv i inovativan 
proizvod, ali   TES-u  se nalazi u ozbiljnim problemima koji za  mene, ali i za radnike  i 
Upravu  jesu ujedno i tragikomični i  apsurdni,  koji nisu  nerješivi i siguran sam da se mogu  
prevazići. Obzirom da se TES-u  nalazi u  100 postotnom  vlasništvu  države, odnosno  titular 
je Ministarstvo  financija, jedino  dugoročno održivo  rješenje je za  tu istu našu tvrtku može 
pronaći osnivač, odnosno  vlasnik  to  jest država. To je  jasno. I  iz tog razloga  sam odmah 
reagirao i uputio dopis i  samome  ministru, jer sam razgovarao u par  navrata  sa Upravom 
TES-ua, posjetio zajedno  sa Gradonačelnikom Grada Pule i samu tvornicu, razgovarao  i sa 
ranicima,  sa  Sindikatima i  Upravom. Ono što ste vi dobili  na svoje klupe, vjerujem da je  
podijeljeno  našim  vijećnicama i vijećnicama, jesu  Zaključci Gospodarsko -.socijalnog  
vijeća koje je od  posljednje sjednice  Županijske  skupštine do danas  formirano i održalo  
već  dvije  sjednice. Ova druga našeg tipa  hitnog tijela  gdje su  članovi, dakle, od nas, 
javnog  sektora, gospodin Ticijan Peruško, naš  županijski  vijećnik, gospođa Maja Šarić, 
županijska  vijećnica, a predsjednik  GVS-ea je dr. Boris Sabatti,  koji su, da ne čitam ove  
Zaključke, predložili  što  apsolutno  podržavam da  se sa stanjem u  TES-u i  Zaključcima  
GVS-ea upozna Županijska  skupština, što upravo i  činim. I bez  obzira  što je isplaćena 
jedna i pol plaća, držim da je kupljeno  samo  malo  vremena da se dugoročno održivo  riješi 
ovaj problem, da problemi nisu  riješeni, nego molim ovu  Županijsku  skupštinu  da svojim  
Zaključkom osnaži Zaključke  GVS-ea i da svi zajedno idemo prema jedinome   tko može to 
riješiti stanje  dugoročno u  TES-u, to je  država, odnosno  Ministarstvo  financija.          
 

PREDSJEDNIK, naglašava da se o dobivenim  Zaključcima  GSV-a ne glasa, ali  ako  
Skupština  nema ništa  protiv, misli  da možemo reći  da dajemo podršku  predloženim  
Zaključcima Gospodarsko –socijalnog vijeća, čime se Skupština  suglasila. 
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Konstatira  da Skupština podržava Zaključke  GSV-ea. 
Zatim po dogovoru sa zadnje sjednice Skupštine, Valerio Drandić  izvještava  

Skupštinu o  tijeku  gradnje  Opće bolnice  Pula. 
 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik  Županijske  uprave, izvještava Skupštinu o  tijeku  

radova i aktivnostima na izgradnji nove  Opće bolnice u  Puli. 
U  petak u  Ministarstvu zdravlja  u Zagrebu  je održana  4. sjednica  Povjerenstva za  

praćenje te investicije. Proteklo je  već  4 mjeseca i  sa zadovoljstvom vas mogu izvijestiti  da 
se svi  radovi odvijaju  sukladno planiranom  terminskom planu, pa čak i nešto brže. Da  smo  
do sada gotovo završili sve zemljane radove, odnosno  iskope, gotovo završili, jer je još  
jedan dio  preostao, intenzivno se  radi na temeljenju, na betonskim  radovima temeljenja i  
podupiranja, da je  u  jednom  dijelu objekt  već i izlivena prva ploča. 

Ono što je  bitno reći  je  da se dostavljene situacije uredno plaćaju.  Bili  smo  sa 
svim  formalnostima riješili kredite banke, jer je bilo izmjena, pa  smo i mi  ovdje izglasavali te 
izmjene koje  su  bile povoljne po  nas, pa  je  trebalo   mijenjati i jamstvo. To  ćemo  morati  
činiti za  kredit  HABOR-a, koji je isto tako  nešto povoljniji od onih uvjeta koje  smo imali 
kada smo donosili odluke, tako da smo sada u fazi   gdje čekamo Vladu  RH da potvrdi te  
povoljnije  uvjete da bismo mogli za  njih  dobiti  jamstvo i početi koristiti  taj  kredit. No,  
utrošena sredstva do sada su neznatna. Za  prva  4 mjeseca  potrošeno je  13,000.000,00 
kuna, a ugovoreno  je, ako se sjećate, 281.000.000,00 kuna.       

Naravno  da određenih problema gradilišnih uvijek ima. To su   uobičajeni problemi s 
kojima  smo znali  da ćemo ih sretati. Ovih dana očekujemo definitivno tješenje za  deponiju 
građevinskog  materijala. Tamo je  cijelo brdo niknulo uz  bolnicu. Ono je privremena 
deponija. Dio  toga će se koristiti  na samoj lokaciji, a dio  će biti  odvezen u deponiji čim  
reguliramo neke formalnosti sa Ministarstvo gospodarstva.  

Što  se samih  rokova tiče, ugovoreno je  36 mjeseci, a izvođač radova  nam već nudi  
brži rok. Međutim, moramo usuglasiti sve ostale radove koji  prate tu  bolnicu. Znate da i  
Grad mora odraditi  dio  poslova, prvenstveno mislim na infrastrukturu, na cestovne  pravce, 
na kružni tok koji  će doći  na ulazu u  parkiralište i  na oborinsku  kanalizaciju zbog koje  
čekamo  sa asfaltiranjem  parkirališta budući  da će to biti ogromne  površine i  naravno 
velike  oborinske vode. 

Ono što se jednako tako u ovom  trenutku usuglašava je jedna  vrsta revizije  projekta 
medicinske i  nemedicinske opreme. Upravo u  petak u Zagrebu je  bio  jedan od tih 
sastanaka gdje  bi se onda  definitivni projekt opreme priredio za  javni  natječaj i gdje bi se 
raspisalo  vjerojatno  3 natječaja  po  vrsti opreme kako  bi nam bilo  jednostavnije odabirati  
kako  bi izbjegli eventualne žalbe, dakle, vjerojatno ono  natječaj za čisti  namještaj, natječaj 
za  običnu ili  jednostavnu  medicinsku  opremu i  natječaj za  radiološku  složenu  
medicinsku  opremu. Naravno, moramo relativno  brzo, to znači na jesen biti  spremni takvim 
natječajima, budući  da ćemo biti u  situaciji  da nam se može desiti  neka  žalba i da se  
priča otegne, a morat ćemo ipal biti  spremni  kada  bolnica  bude  spremna za  preseljenje, 
dakle, ovaj postojeći  dio  koji se rekonstruira  će prvi biti taj koji  će iziskivati da mu  se u  
potpunosti opremi novi prostor. No, kako  smo do sada ispred  vremena i  rokova   vjerujem 
da će tako ostati i do  kraja ili da ćemo  uspješno i povoljno  odraditi. 

Ponavljam  još  jedanput na lait camp croatia možete u  živo pratiti kako se radovi 
odvijaju. Vidim da je interes građana dosta veliki i  da se ta stranica  prati.      

 
U  nastavku  prelazi  se na vijećnika  pitanje i PREDSJEDNIK izvješćuje da su  za  

postavljanje  vijećničkih pitanja prijavili :  Sandra Ćakić Kuhar, Mirijana Galo, Elvira Krizmanić 
Marijanović, Marino  Roce, Osman Dželil, Nevia Poropat, Evelina Bisasiol Brkljačić,  Josip  
Anton  Rupnik, Branko  Ružić, Tedi  Chiavalon, Kemal Velagić, Zdenka  Hrlić, Damir Kajin.    

 
 SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, IDS, ističe da se njezino pitanje odnosi na  najnoviju  
zdravstvenu  reformu i  njezine posljedice. Naime, 19.05. 2015. godine otvorena je javna  
rasprava o prijedlozima   izmjenama i  dopunama Zakona o zdravstvenoj  zaštiti i Zakona o  
zdravstvenom osiguranju oko  kojih je  već bilo dosta javne polemike, naročito  kada  su  
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javnost pomalo  na čudan neuobičajen način isplavila  nova zakonska  rješenja. Nažalost, mi 
smo svjedoci  činjenice da svaka nova zakonska promjena, posebno  u  sustavu zdravstva i 
socijalne skrbi, znači i manje prava  građanima i veće opterećenje za  lokalne i regionalne 
proračune, koje u principu  nastoje održati istu  razinu ovih  prava. Osobno mislim da se ovim 
zakonskim izmjenama dalje  razara solidaran sustav zdravstvenog osiguranja, koji se uz to i 
dodatno centralizira i  dalje  se miješa javno i privatno i to je ono što je tu  javnog. Zato 
upućujem pitanje resornoj  pročelnici Upravnog odjela  za   zdravstvo i socijalnu  skrb,  što 
možemo očekivati ukoliko  se usvoje ova nova zakonska rješenja , što to znači za građane 
Istarske  županije, ali  i za ovlasti jedinica  lokalne i  regionalne samouprave.      

 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za  zdravstvo i  socijalnu  

skrb IŽ, naglašava da je  na neki  način očekivala ovo pitanje, pa  sam si  nekoliko  natuknica 
u  vezi s time kao informaciju vijećnicima i napisala. Proces koji je započeo  sa ovim navodno 
izmjenama i  dopunama Zakona o zdravstvenoj zaštiti i Zakona o  zdravstvenom osiguranju, i  
jedan i drugi  zakon  su  na javnoj  raspravi, iako je javna  rasprava oko zdravstvenog 
osiguranja  nekako nepravedno  tiha, unijela  je  dosta nemira, pogotovo zato što je 
obrazloženo  da zakoni idu izmjene i  dopune radi  potrebe usklađivanja sa direktivom 
Europske unije  koja  je donijeta  zapravo  1989. godine, a  ovaj  zakon se daje u  postupak 
po  hitnoj proceduri.  

Izmjene i  dopune  koje zakon donosi jesu  banalne, nisu  male, nego  zapravo imaju  
karakter reforme zdravstvenog  sustava, nisu  usklađene sa Nacionalnom strategijom razvoja  
zdravstva do  2020. godine, niti  sa bilo  drugim nacionalnim strategijama u tom  području  
koje imamo. 

  Kao što ste i  rekli  već preliminarni  nacrti izazvali  su  brojne negativne  reakcije 
struke, strukovnih organizacija, socijalnih  partnera koji nisu  bili uključeni i  samih  građana. 

Možda ukratko nekoliko  stvari koje  nose  te izmjene. Ima nekoliko stvari koje 
možemo očekivati da mogu  biti  dobre za  građane i Istarsku  županiju, to je  na primjer 
odredba da nacionalni  preventivni programi  postaju redovne  aktivnosti. To  je  na primjer 
razvoj  sustava e-zdravlje i tele medicine, definicija  djelatnosti palijativne  skrbi, 
zdravstvenog  turizma, uvođenje  dispanzera u  domove  zdravlja. Međutim, ima  mnogo 
odredbi koje su u ovom  trenutku ili  sporne, odnosno  nedovoljno  obrazložene ili  potpuno 
ukazuju  na urušavanje sustava  javnog  zdravstva na značajno  povećanje udjela privatnog 
zdravstvenog  poduzetništva u  javnom  sustavu, posebno u primarnoj  zdravstvenoj  zaštiti. I  
cijelo  vrijeme ovaj  zakon svjesno ignorira i odbacuje utjecaj i značaj  jedinica  područne 
(regionalne)  samouprave. 

Što se  same Županije  tiče, Županija  kao  mora osigurati uvjete za zaštitu i  
očuvanje  zdravlja   i  koordinira prava  svih pravnih i  fizičkih  osoba na području obavljanja 
te djelatnosti. Zapravo za  sada gubi  mogućnosti i  mehanizme utjecaja i  koordinacije. 
Naime, ukida  se obaveza zadržavanja  30 % svake djelatnosti u  domu  zdravlja. Vi znate da 
smo i  kroz ovu  Skupštinu provlačili neke  organizacijske oblike zbog  kojih  nam je  bila jako  
važna koordinacija i mogućnost  suradnje sa  liječnicima obiteljske medicine, te na primjer  
stvaranje dežurnih  ambulanti  za  opću  medicinu, stvaranje  dežurnih  ambulanti za 
pedijatriju. Nama se naime u  stvaranju takvih servisa  koje su  dežurstva,  koje imaju  
karakter solidarnosti i  javnog pokrivanja  svih  građana, po  određenim elementima, 
koncesionari  ne određuju i mi  nismo u mogućnosti  njima ništa narediti.          

Do  sada je  bilo tako  da se koncesije za  primarnu  zdravstvenu  zaštitu daje 
isključivo  Župan. Međutim, sada  se stvara mogućnost  pokretanja  postupka dobivanja  
koncesije preko  Ministarstva. Dakle, ako Župan  bude  htio  zadržati  u  javnom dijelu  neke 
ambulante ministar će to moći poništiti    

Naknadu za  koncesiju  također utvrđuje  ministar i  ono što se događa u ovom  
procesu tu  naknadu on je  već i utvrdio. Do  sada je  naknada za  koncesiju  bila  1.250,00 
kuna i  toliko  je  bio i zahtjev za  koncesionare koji su u domu zdravlja.. Sada ukupan  njihov  
trošak smije biti  1.250,00 kuna, ne više. To znači  da Istarska  županija do sada je  
ostvarivala oko  2.900,00 kuna,  iz toga prihoda je financirala palijativnu  skrb, sanitetski 
prijevoz i  mamografske preglede. Upitno  je  koliko  ćemo od toga moći  zadržati. 
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Isto tako se  neke  djelatnosti, kao što je  na primjer djelatnost  za ovisnost i  
mentalno  zdravlje, koja  je dobro  funkcionirala pri  Zavodu za  javno  zdravstvo, sada bez 
ikakvog  obrazloženja  seli u  dom  zdravlja. Pitanje je  što  će biti   sa kadrovima i  kako  će 
se to organizirati. 

Isto  tako  HZZO ne bi  kao  do  sada bio u obavezi sklopiti ugovor sa svim 
provoditeljima zdravstvene zaštite  koji su uključeni u mreži  zdravstvene  djelatnosti, što 
znači  da sutra ne mora sklopiti ugovor  sa Istarskih  domovima  zdravlja za održati hitnu ili  
bilo kojom  ambulantom.  

U  petak poslijepodne došao je prijedlog izmjena i  dopuna mreže javne zdravstvene  
službe koju također donosi ministar i  kojim već  sada, jako  malo sam imala  vremena 
pogledati, ali  smanjuje  broj  ambulanti na području  Istarske  županije.   

 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, u  dopunskom  pitanju kaže   da može samo konstatirali  

svoje  nezadovoljstvo navedenom  zdravstvenom  reformom. Očito je  da će se itekako  
odraziti i  na zdravlje  građana  Istarske  županije, ali i  na ovlasti  jedinica  lokalne 
samouprave, kako  smo i mislile. Predlažem nekakvu inicijativu dok  još uvijek rasprava traje, 
koja  je otvorena do  19.06.2015. godine od  strane Istarske  županije  ili  Župana.  

 
ŽUPAN, zahvaljuje  vijećnici Sandri  Ćakić Kuhar na inicijativi, što je upravo nešto  što 

je upravo htio  predložiti. Jasno  je iz u vodnih  riječi pročelnice  Upravnog odjela  za  zdravlje  
i  socijalnu  skrb kamo to vodi i  koji proces definitivno je  na dijelu, nažalost, u  tom  
segmentu zdravstvene zaštite  na koji smo  svi mi  jako osjetljivi. I ono što mogu  reći je da 
ćemo kao  Županija, a tu i vas pozivam da zajedno  napravimo vrlo  smislene zaključke, da 
hoćemo mi  kao  Županija  reagirati, ne samo  kao  Županija u tijeku  javne  rasprave, nego 
siguran sam da ću sa time solidarizirati i ostale kolege iz  Zajednice  županija  i iz  radnog  
tima  za  zdravlje, odnosno za  zdravstvo pri  Zajednici  županija.  Dakle,  najavljujem jednu  
širu  koordiniranu  akciju, a vas pozivam da se javite  u  Upravni odjel za  zdravlje i  socijalnu  
skrb da zajednički uobličimo prijedloge zaključaka.  

 
PREDSJEDNIK, kaže da su u međuvremenu po  ovoj temi  dobiveni   Zaključke 

Gradskog  vijeća Grada Poreča koji isto idu u tom smjeru.  
 
MIRJANA GALO, SDSS, kaže da se njezino pitanje  odnosi na  familiju  Šegando, 

jedan dio članova familije  živi u  Puli,  drugi  dio u  Francuskoj, nemogućnosti  korištenja 
njihovog privatnog vlasništva.  

Ta je familija  u većinskom dijelu u vlasništvu Zračne luke Vrsar. Oni  već  10  godina 
ne mogu  dobiti informaciju  tko je koncesionar, kada mogu  raspolagati  sa svojom 
imovinom, dobiti  nadoknadu  za korištenje  te imovine ili  neko  drugo zemljište koje je u istoj  
kategoriji kao  ovo i  10  godina ne mogu  pristupiti u kontakt  sa načelnikom  Općine  Vrsar. 
Zanima je ako je  Ministarstvo mora, turizma, prometa i veza  reklo da to  nije u  vlasništvu 
države Hrvatske nego  Općine  Vrsar, koji je  način da ta familija  ostvari svoje  pravo  na 
korištenje te privatne imovine i  što  treba poduzeti  da se  nađe  sa načelnikom  Općine  
Vrsar. 

 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik Županijske uprave IŽ, kaže da će   proširiti informaciju, 

ali da neće dati  odgovor, pogotovo ne onakav kakav bih  želio  dati  kakav  bi bio  poželjan. 
Problematika  Zračne  luke Vrsar i aerodroma  Vrsar je  nama jako poznata i mi  smo u 
protekloj godini imali  više sastanaka i  pokušaja da tu  atraktivnu zračnu luku reguliramo. 
Imali  smo i  važne sastanke  sa Agencijom za civilno  zrakoplovstvo, jer sve ono  što ste vi  
naveli je zapravo istina. Zračna  luka  Vrsar nije u  nikakvoj koncesiji. Korisnik  koji je  bio još 
u vrijeme dok  je sve to  bilo  legalno na Zračnoj  luci  po inerciji je ostao  dalje i da bi  se 
raspisao uopće natječaj za koncesiju i  da bi se   ta Zračna  luka privela jednoj razini koju ona 
zaslužuje potrebno  je učiniti  nekoliko  stvari, u  prvom redu riješiti dio imovinsko- ravnih 
odnosa  koji nisu nikada  riješeni. Ja  vam ne mogu detaljno i kompetentno govoriti, ali  na 
sastanku  sa Agencijom za  civilno  zrakoplovstvo Općina Vrsar je izrazila želju da oni  budu  
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jednog  dana koncesionari tog  aerodroma budući  da postoji interes i imaju dobra  iskustva 
sa Marinom. Prema tome  zašto ne i  sa aerodromom. I pristupili  su  rješavanju imovinsko-
pravnih pitanja. Nažalost, obitelj Šegando  nije većinski  vlasnik i  ne može diktirati uvjete i  
postoje vrlo  složeni  sudski  postupci . Uz sva nastojanja  Općine Vrsar to  će se dosta teško 
i sporo odvijati. Ono što vam ja  želim reći je  samo da se pokrenulo pitanje i  želja je  da se  
to pitanje regulira. Ako  se imovinsko - pravno pitanje  regulira  slijedi dio ulaganja u  zračnu  
luku, jer ona  tehnički  ne udovoljava nekim  kriterijima i sa vrlo  vjerojatnim koncesionarom 
Općinom Vrsar. Toliko za  sada, a možemo vas u hodu izvještavati  kako se bude4  dalje  
stvar odvijala 

 
MIRJANA GALO, rekli ste da postoji želja da se riješi ovaj problem, pa mi  nije  jasno 

zašto  treba 10  godina da načelnik  Općine Vrsar primi  tu  familiju  i sa njom  dogovori način 
kako  će se to  riješiti. Prema tome u ovom  postupku od 10  godina, imam ovdje sve  
katastarske  čestice, dopise  odvjetnika  njihovog, da ih nije htio primiti, ne postoji  želja  da 
se to  riješi. Naprosto  molim vas da nešto  napravite, jer mislim da je osnovno pravo,  ljusko 
pravo, pravo  na korištenje  svoje privatne imovine. 

 
PREDSJEDNIK, daje  riječ Marinu  Grgeti i kaže da ne bi  volio da se to  pretvori u 

nastavak advokature  Općine  Vrsar ili  bilo kojeg značaja.  
 
MARIN GRGETA, pročelnik, naglašava  da se stjecajem okolnosti ni on nije spremio 

detaljno, jer nije znao  da će biti  to pitanje, ali da je radio godinama u  općini  Vrsar i zna 
otprilike situaciju. Ne zna da li je zadnjih  godina načelnik osobno primao te stranke, ali  da 
se s njima kontaktiralo i  da se čak i o nekim iznosima govorilo  zna. Znam da je Općina 
Vrsar imala  volju, riješila  je  niz  drugih privatnih vlasnika po  nekoj razumnoj  cijeni za  
infrastrukturu. Ti  ljudi su  tražili punu  višu  cijenu od  neke realne cijene što je za  pistu i 
okolicu piste. Netko  ne može tražiti  cijenu  građevinske  parcele na kojoj  može izgraditi 
neku kuću na nekom infrastrukturnom objektu koji  se zapravo može staviti u  paralelu sa 
cestom.  Nove  detalje  ne znam, možemo ih ispitati  sa Općinom Vrsar i vidjeti što se 
dešava. Ono što znam  je  da  je  u odnosu  na protekle godine velika  većina imovinsko - 
pravnih stvari riješena i da je to možda i zadnji i  veći dio zemlje koji  je ostao za riješiti, što 
znači da je  Općina Vrsar sa nizom drugih privatnih  vlasnika stvar riješila iz  čega se da 
zaključiti da možda nije  problem u   Općini  Vrsar. 

    
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, HNS, kaže da je dana 27. svibnja 2015. 

godine u Puli potpisano Pismo  namjere o  izgradnji hospicija u  Puli između Gradonačelnika  
Grada Pule, Župana i monsig. Dražena Kutleše, Porečko-pulskoga  biskupa. Prije svega 
htjela  bih  pohvaliti ovu inicijativu, jer smatram da je to jako  bitno  napraviti u   gradu  Puli, 
vjerojatno  će se odnositi  na cijelu  Istarsku  županiju, samo  me zanima, pitanje upućujem 
Županu, koja je dinamika  izgradnje i  da li  znate otprilike koji je  rok gdje  će se realizirati 
cijeli projekt. 

Drugo pitanje. 
Da li  Istarska  županija  može  nešto utjecati vezano na odluku  Vlade Republike  

Hrvatske o zabrani novog  zapošljavanja u javnim državnim službama, «Narodne novine  
32/14». Ministarstvo znanosti, obrazovanja i sporta radi znatne racionalizacije zaposlenog 
kadra po osnovnim i  srednjim  školama i  javlja se  problem da ono  osoblje koje ne spada u 
osnovnu djelatnost, radi  se o  ne osnovnoj  djelatni,  čistačice, domari, kuharice i  kućni  
majstori, prilikom odlaska u mirovinu, - to je već problem koji  sada postoji u  gradu  Puli, -   
Ministarstvo  ne želi zaposliti nove  ljude, nego  traži  od  osnivača,  to su  gradovi za 
osnovne škole i  županije  za  srednje škole, da se napravi  natječaj za  autsorsing i osobe 
koje bi obavljale to, znači, te vanjske  firme, osnivači bi morali plaćati. Mi  nemamo  ta  
sredstva, pretpostavljam, svi  gradovi nisu  predvidjeli ta sredstva uz  svojim proračunima, pa  
tako ni  Istarska  županija, pa  me zanima : da li se može nešto  napraviti  po tom pitanju . 
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ŽUPAN, zahvaljuje vijećnici na postavljenom pitanju i kaže da je prošli  tjedan 
potpisano Pismo  namjere o gradnji hospicija u  Puli. Želim se ovom prigodom  najprije 
zahvaliti monsig. Draženu  Kutleši, biskupu  Porečko-pulske biskupije, ali i  Županijskoj 
skupštini, jer se o  jednoj takvoj  realnoj  potrebi za  naše sugrađanke  i sugrađane ovdje već 
govorili. Znamo o  čemu pričamo i  hvala na inicijativi. Sa  jednom takvom inicijativom bio 
sam slobodan  razgovarati sa  gospodinom  biskupom i  iskreno  želim  ovdje mu se zahvaliti  
njemu  i  svim  ljudima i biskupiji koji su  prepoznali ovu  potrebnu. Hospiciji će biti otvoren za 
sve  ljude, nevažno o  vjeroispovijesti, nevažno  o  bilo  čemu,  osiguravatelj sredstava biti  
će Porečko-pulska biskupija. Zato  njima  jedno  veliko  iskreno hvala.  

Sam objekt  nalazit će se u krugu  nove  Opće bolnice u  Puli. Ovaj  tjedan temeljem  
Pisma namjere,  smo se  dogovorili sa Gradom  Pulom i sa Porečko-pulskom biskupijom, 
formirati  radni  tim od dva predstavnika od  svake  strane,  Grad, Županija, Porečko-pulska  
biskupija, koji  će voditi  radove. Treba izraditi izvedbeni projekt, dobiti  potrebne  dozvole,  
nakon toga  odabrati izvođača radova. Sve to  skupa ćemo zajedno  raditi. Na  čelu  tog  tima  
biti  će sasvim  sigurno osoba koja  najviše zna o  palijativnoj  skrbi u  Istarskoj  županiji, koja  
godinama neumorno  radit na tome, to je  dr. Julijana  Franinović, kojoj se  želim i  sada 
odavde zahvaliti na svemu  što je radila na našem istarskom modelu  sustava  palijativne  
skrbi.  

Definirali  smo  terminski plan, odnosno  kako  vi kažete dinamiku izvođenja  radova, 
koja  bi  trebala, a i  vjerujem da hoće, biti  kompletno  gotova  do  kraja  slijedeće godine. Do  
kraja  slijedeće godine  bismo  trebali na naš istarski model  sustava  palijativne  skrbi 
ugraditi ovu  potrebnu krunu. Krunu dobivamo u  vidu  15-stak  novih  kreveta i siguran sam 
da ćemo taj  rok poštivati.  

Vezno za  vaše  drugo pitanje, dobro kažete kako defakto  jednom takvom odlukom 
dobivamo  jedan novi,  nažalost, ne samo udar na naše već i ovako oslabljene proračune, 
cijeli niz  operativnih problema, gdje jednom ad hoc odlukom, dobivamo  probleme na terenu, 
probleme u  školama. Par ravnatelja  škola su mi  se po  tom pitanju i  javili. Ne  stojimo, ne 
sjedimo, nego itekako argumentirano  reagiramo i  tražimo  rješenje tog problema. To je u  
tijeku. 

 Nisam protiv  novih  ovlasti, nisam  protiv toga  da se nova  pravila igre donašaju, ali  
jesam protiv takvih ad hoc odluka, odnosno  jesam za  to  da se nekome daju  nove  funkcije, 
nova obaveza, nova  nadležnost, a za to  se ne daju  šoldi, što u konačnici dovodi do pitanja 
zašto trebaju ostati  ti isti  šoldi kod onoga  koji se riješio tih ovlasti i onoga koji je  nametnuo 
sa drugim  pravilnicima nama  nove obaveze u smislu  da posao dalje  nesmetano ide u 
smislu  funkcioniranja. Na jedan takav način, nažalost, opet govorimo o novoj  centralizaciji 
Hrvatske, govorimo  nažalost opet procesu koji ide  dalje umjesto  da govorimo o tome  kako 
prihvatiti  nove ovlasti, kako  prihvatiti nove obaveze, novi  posao, ali da, kao što sam rekao, 
onda tome  koji je do jučer to  radio, ta sredstva više ne trebaju i  neka  onda se spuste 
zajedno  sa obavezama, sa ovlastima i  sredstva, a ja  sam uvjeren da  sa istim sredstvima 
ćemo puno  efikasnije, racionalnije, organizirati  taj isti  posao.   

 
MARINO ROCE, HDZ, ima pitanje za  Župana. 
Svakodnevno  se susrećemo sa građevinarima  koji već duži niz godina muku muče 

zbog  nedostatka posla. 
 Prvo pitanje. 
 Kada će krenuti daljnja izgradnja  Istarskog  ipsilona.  
Molim vas da nas informirate, koliko  imate vi saznanja,  u kojoj su fazi pripreme 

vezane za daljnju izgradnju ipsilona. Nadamo  da se poijest ponavlja, pa i  2000-te tri godini  
nismo  radili ipsilon, sada je opet  izborna godina i misli  da je vrijeme da se krene  sa 
daljnjim izgradnjom ipsilona.   

 
ŽUPAN,  zahvaljuje  vijećniku  Marinu  Roce na  vrlo  konkretnom i važnom  pitanju. 

Republika  Hrvatska je u fazi  prekomjernog deficita. Zbog toga , a  sve temeljem  kriterija 
koji je  Euro stat propisao,  a naš Državni zavod za  statistiku je taj  koji to  treba operativno  
zbrajati, ne možemo  razgovarati  na promijeni  koncesijskog modela  po  dosadašnjim 
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uvjetima. Želim  vrlo  jasno i glasno  reći  da je  to  jedan od projekata koji je u planu  
koalicijske  Vlade i  žalim što  toliko vremena je  trebalo  da se izbruse  određeni detalji oko 
promjene koncesijskog  ugovora oko financiranja i svega toga da bi  ipsilon mogao  krenuti.  

Što smo u  međuvremenu učinili ? 
Kao  Županija  bili smo  jedan vrlo, vrlo  aktivan sudionik u tome da danas možemo  

reći da je sve operativno tehnički  građevinsko  spremno u  smislu  građevinskih dozvola i 
svih  ostalih   potrebnih  dozvola, osim, rekao sam, zatvaranja  financiranja,  da može 
operativno  krenuti sama izgradnja  druge trake  ipsilona od  Rogovići do  tunela  Učka i 
slijedeći korak, priprema  druge  trake  tunela  Učka, kako bi  upravo zbog  sigurnosti i veće 
protočnosti  bila  aplicirana na strukturne  fondove  EU, što je i plan zajedno  sa  dionicom  
prema Matuljima. Ali, vratimo  se na našu vrlo važnu dionicu od  Rogovići do  tunela  Učka , 
dionicu  koja  prema vrlo egzaktnim izračunima iznosi 700 d  800 radnih mjesta slijedeće 3 
godine, što se apsolutno,  poštovani  vijećniče Roce, slažem sa vama, značila  bi, neću reći , 
spas, ali  reći  ću život za  naše istarske građevinare, dakle, za  tu  dionicu. A  to mogu  reći i 
iz razgovora  sa postojećim koncesionarima koji su mi prezentirali model izračuna. 

Trenutno imamo dvije varijante, jeftiniju  varijantu  koja, nažalost, ulazi u  javni dug  
Republike  Hrvatske, što  prema Euro statovom izračunu  je problem, gdje bi se zatvorila  
financijska konstrukcija na način da država da jamstvo  na ovu investiciju. Smatram da to  
treba i učiniti  i to  ću ovdje  vrlo jasno i glasno  reći s obzirom da je povrat investicije, 
odnosno rast hrvatskoga  BDP-ea, kada ta investicija  bude  krenula, skoro  1 %., što je više 
od  rasta samog  zaduženja RH. Međutim, ne ulazim u  Euro statova izvješća, odnosno  
obaveze i upravo zato je koncesionar učinio i drugi mode izgradnje i zatvaranja financijske  
konstrukcije tog  dijela  ipsilona, koji  ne ulazi u javni  dug  Republike  Hrvatske, ali i zbog 
toga  što  onda ne bi bilo  jamstva od  Republike, odnosno od  Vlade. Naravno, da je  cijena 
kapitala, a to su kamate, veći. Dakle, imamo dva modela. Razgovarao sam u  petak  sa 
resornim ministrom, gospodinom Sinišom Hajdić Dončićem, koji je posjetio  Istarsku  
županiju i vjerujem kako  je i on  sam obećao hitnom sastanku Ministarstva financija, 
Ministarstva prometa, pomorstva i infrastrukture, da se oni, odnosno  Vlada, odluči za koji 
model  je, te realno, poštovani vijećniče, s obzirom, dakle, na sve to što sam rekao, s 
obzirom da nakon toga  treba pristupiti zaključivanju svih ugovora sa bankama, odnosno  sa 
institucijama koje će  osigurati  financijska  sredstva, od  današnjeg dana, najkasnije  šest 
mjeseci, vidim  kao  realan rok da se sve te papirnate pripreme, financijske priče, budu  
završene  i da konačno počne gradnja vrlo  važnog  ipsilona.  

 
MARINO ROCE, dopunsko pitanje. 
Zahvaljuje Županu  na odgovoru i  nada se da će nastavak  gradnje  ipsilona čim prije  

krenuti, jer iz onoga  gdje sam  bio prisutan pred četiri, pet godina, znam da se   govorilo da 
2014. godine  po  nekim planovima i  tunel  Učka  treba imati  drugu  cijev. To  je bio  plan 
Bine- Istre da  2014. godine se probija  tunel  kroz  Učku, jer od  2014. godine  prema 
europskim  standardima to je  rizični tunel, pošto po zakonima o prometu  Europske unije , 
svaki duži tunel koji  nema dvije  trake, nakon  požara u   Austriji,  koji  se desio u  tunelu , 
spada u  rizične tunele, pa  znači  da smo i mi  sada u  toj  kategoriji, ali plan je  bio da 2014. 
godine  će to  biti  gotovo. S druge  strane, niste se  dotakli, ali  ću podsjetiti  da je  danas 
ipsilon  poskupio. Valjda su  počele pripreme za  izgradnju, tako  ostvaruje se  Plan 21, ali 
puno  u zakašnjenju.                     

 
ŽUPAN, kaže da se sada možemo opet vraćati u  prošlost i govoriti  čiji  je to  dug, da 

li  HDZ-eove, da li koalicijske  Vlade. Očito  netko  nije  ispunio obećanja, odnosno  ono što 
je  trebalo da danas imamo, ne samo dvije  dionice od  Rogovića do tunela. Nemojmo 
zaboraviti  dupliranje mosta na Limu, na Mirni,  vi kažete drugu traku  tunela kroz  Učku. 
Talijani  kažu, aqua  che passa non magina piu. Nemojmo  se vraćati u  takve diskusije. nego  
Na današnji dan   je poskupio prolaz kroz tunel zbog  toga  jer je  Ministarstvo smanjio 
dotaciju ove godine  Bini-Istri, ali uspjeli smo,  i  to  trebamo reći u razgovorima, u 
sastancima  sa Bina-Istrom, da naši  građani  ne budu  oštećeni, odnosno  reći  ću  čak da 
budu u  povoljnijoj  situaciji, jer ENC će od  danas dalje trajati  neograničeno. Naši  građani  
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dobivati  će ga po  jedno kuni, što znači da u odnosu  na  jučer, vjerujem, da naši  građani 
imaju  bolju trenutnu  situaciju i zato pozivam sve građane da uzmu  ENC-ove i  da koriste  
Istarski  ipsilon.  A nisu, isto tako, koncesionari donijeli odluku  preko koljena, vrlo  široka  
analiza  je učinjena i  kažu  turistički  djelatnici, odnosno  anketirani  vozači, da to  povećanje  
za  njih u ova  3 mjeseca  od  10  %  neće ih  odagnati da ne koriste ipsilon.  

 
OSMAN DŽELIL, BDSH, ima dva vijećnička pitanja. 
Prvo pitanje se odnosi na izradu obalnog zida u Puli i Rovinju. Radi se i o  

podvodnim radovima koji su prošle godine počeli, dokle su došli, kako napreduje  
financiranje, odnosno  sufinanciranje iz  EU  fondova. 

Drugo pitanje se odnosi na jučer održane manjinske izbire za  Vijeća nacionalnih 
manjina Istarske županije, gradova i općina i  predstavnike nacionalnih  manjina. Obzirom na 
zakonske, logističke i druge  teškoće koje imaju u svezi  izbora nacionalnih  manjina.   

 
GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica Župana IŽ, kaže da radovi koji se odvijaju na 

Riječkom gatu u Puli i u Gradu Rovinju u luci Valdibora, odvijaju se u sklopu jednog   
europskog projekta koji je financiran u okviru programa prekogranične suradnje IPAD 
ADRIATIC. Projekt se odvija zajedno sa mnogobrojnim  partnerima iz  Jadranskog  područja 
zajedno  sa glavnim  partnerom Regijom Friuli Venezia-Giulia. Radi se o dvije investicije,  
rekonstrukciji. U Puli  radi  se o  rekonstrukciji dijela prometnice  Riječki  gat, Veli  Vrh, u 
iznosu od  1.540.000,00 kuna, u  Rovinju radi  se o  djelomičnoj     sanaciji dijela obale u  luci  
Valdibora u iznosu od skoro  890.000,00 kuna. Završetak radova za  Pulu je  predviđen u 
prosincu, iako radovi  teku  malo bržim   tempom  nego ugovorenim, tako  da očekujemo  da 
će biti  možda i prije biti gotovi, a u  Rovinju očekuje  se dovršetak  radova tijekom mjeseca  
listopada. 

 
ŽUPAN, u odnosu  na drugo pitanje, naglašava da je u tijeku je  javna  rasprava o  

Nacrtu  Zakona o  izmjenama i  dopunama Zakona o lokalnoj  i regionalnoj  samoupravi, gdje 
se  osnovna izmjena  u biti odnosi upravo  na rješavanje i propisivanje manjinskih  prava na 
način da one jedinice lokalne i regionalne samouprave koje ne osiguravaju pripadnicima  
nacionalnih zajednica, odnosno  manjina sva propisana prava,   prijedlog je u tom  Nacrtu 
zakona da se te JLS  raspuštaju, da se raspusti  njihovo  predstavničko  tijelo,  što  želim 
ovdje  apsolutno  podržati. Želim vas podsjetiti da u  Istri tih i takvih problema nemamo i   
siguran sam da su sve jedinice  lokalne samouprave u  Istri usklađene  sa tim  Zakonom i  
vjerujem da će sutra  i u  cijeloj  Hrvatskoj to isto tako biti. 

 
GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica  Župana, kaže da  jučerašnji izbori  za  Vijeća i  

predstavnika nacionalnih manjina u  Istarskoj  županiji održali su se  redovno bez ikakvih  
poteškoća, ali  se pokazao niski odaziv birača, e stata poca fluenza  alle urne, in concreto,  ci  
sono i Consigli delle minoranze  nazionali, 8  Consigli  e 2 rapresentanti, 8  Vijeća i  2 
predstavnika.     

 
NEVIA POROPAT, IDS, ima  dva pitanja. 
Prvo pitanje se odnosi na izgradnju škola u  Istarskoj  županiji po modelu  javno-

privatnog partnerstva. Zanima me u kojoj je to  fazi, pa  bih  molila  Župana ili  nekog od 
suradnika da nam dade informaciju  vezano za isto . 

Drugo pitanje odnosilo  se  na  prijem RTV signala u  Istarskoj  županiji. Čak više od 
dvije godine ta se tema vuče, problem se pojavljuje, prisutan je kod  naših  građana, 
odnosno svih nas, radi mogućnosti nesmetanog  praćenja RTV programa. Pisalo  se, 
dopisivalo se, na samoj  Županijskoj  skupštini više smo puta  postavili to pitanje, pisalo se  
Ministarstvu, HACOM-u, Europskoj komisiji, međutim, problem  se posljednjih  nekoliko dana 
intenzivirao, pa  bih stvarno  molila  ovo  županijsko tijelo da napravimo  nešto  za građane. 
Naime, građani plaćaju  redovno  RTV pretplatu, u konačnici  plaćaju nešto što  ne dobivaju, 
a sami inspektori ulaze u kuće tih  ljudi, samo tako kažnjavaju  ljude. Mislim da je to veliki 
problem, pa  bih  molila ovo  županijsko  tijelo da nešto  napravi  po tom pitanju.  
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VALERIO DRANDIĆ, načelnik Županijske  uprave IŽ, odgovara na prvo pitanje  

vijećnice  Nevije  Poropat. 
Aktivnosti  na izboru  privatnog  partnera za  izgradnju  4 škola u  Istarskoj  županiji 

po modelu  javno-privatnog partnerstva u  punom su tijeku i zbog zahtjeva privatnog  
partnera rok za  dovršenje ukupnog postupka produžen je do  8.07.2015. godine. 8. srpanj je 
zadnji datum kada  ćemo , ja se nadam, izabrati  partnera, jer neizbor  partner značilo bi 
izgubiti jako  vremena i ponoviti sve, tako  morati  ćemo  se strpjeti još  tih  mjesec dana i 
toliko da vidimo i  da, nadam se, odaberemo  partnera i  aktivnosti to jest gradnja  započne. 
Sve je u  najboljem redu, ali  se malo otegao rok zbog prikupljanja  dokumentacije. 
 

ŽUPAN, zahvaljuje na drugom pitanju  vijećnice  Nevije  Poropat. 
Dobro vi kažete koliko pisama, toliko stanaka, toliko inicijativa za . reći ću, malo ili 

ništa efekta. Postavlja se osnovno pitanje, zašto bi netko plaćao uslugu koju  ne konzumira, 
zašto bi plaćali RTV pretplatu kad nismo u mogućnosti  gledati istu, odnosno dobiti kvalitetan 
signal, da bismo nakon toga  mogli  gledati plaćenu uslugu  RTV programa. Mislim  da je 
apsolutno ovo pitanje na mjestu , da je  stanje  neodrživo, i predlažem da nam date još 
vremena do  slijedeće sjednice  Županijske  skupštine, da vidimo da li će konačno nadležni 
reagirati i shvatiti ovu  neodrživu  situaciju. U ukoliko se ništa do onda ne desi, da svi  
zajedno donesemo  jednu odluku koja  može ići  samo u  smjeru  kojeg  predlažem,  pozvati  
naše građane da nema smisla plaćati  uslugu  koju  nisu u  mogućnosti  konzumiranja. 

 
EVELINA BIASIOL BRKLJAČIĆ, HSU- HSLS, dice: la mia interpelanza  era  legata 

alle scuole, propio  legate  alla  construzione in partenariato – misto. Il signor  Valerio  
Drandić ci ha dato una risposta  al  quanto vada al  mio parere, vorei soltanto  chiederbi se ci  
sono  stati degli  sviluppi  per la Scuopl  di  medicina di  Pola, in quanto tutta  la 
documentazione mi  sembra era presente per per questa scuola, in marzo  avevo  chiesto , 
si aveva deto  2 mesi, quindi  2 mesi  sono passati, e se anche  per  la Scuola  di  medicina 
di  Pola bisnoga aspetare fino  a luglio. 

E poi  volevo  chiedere anche, e' un po anche   di partimento  per quanto riguarda il  
bilancio regionale. Ho visto che all'Agenzia  IRRENA ci sono aumentate  le adotazioni di piu'  
di  50  %. Vorei  chiedere solo delle indicazzioni in  questo senso.  

 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik Županijske uprave IŽ, dice: Si  signora Biasiol Brljačić, 

e quello che ho risposto conprende anche la Scuola di medicina di Pola. Dakle, i  Medicinska 
škola Pula je zajedno sa 4 škole u postupku. Imali smo  nekoliko  sastanaka  usuglašavanja. 
Morte znati  d privatni partner ima  svoje prijedloge, svoje  preinake, nudi  neka  rješenja za  
sve škole. Neke  smo prihvatili, neka  nismo prihvatili i  usuglasili smo  do  kraja stavove, 
uključujući i  Medicinsku  školu  u  Puli.  

Drugo je  pitanje, čini mi se rebalans Proračuna. Imati  ćemo posebnu točku  dnevnog  
reda.. 

 
JOSIP ANTON RUPNIK, ZELENA STRANKA, ima  jedno pitanje i  jedan prijedlog. 
Prvo pitanje. 
Na prošloj sjednici Koordinacija načelnika  općina  Labinštine sa Gradonačelnik  

Grada Labinam gospodinom  Tuliom  Demeletikom, prihvaćen je prijedlog da se automatska  
stanica za mjerenje nečistoće zraka na području Koromačna u vlasništvu Istarske županije  
može preseliti  na područje oko tvornice  Rockwoola. Ljudi se  žale na situaciju koja  je kod  
njih, pa  bih postavio pitanje: da li se zna približno kad će se to moći izvesti.  

I drugo: interesira me tko će odlučivati gdje će ta stanica biti smještena, koji će se 
parametri snimati, da se ne bude dešavalo što se sada dešavalo i  tko  će o tome  odlučivati. 

Drugo je više  moj  prijedlog. 
Na posljednjoj sjednici Sabora RH, pučka pravobraniteljica je podnijela Izvještaj o  

svome radu. U tom  svom Izvješću je vrlo negativno ocijenila rad pravosuđa  RH. To se 
poklapa i sa mišljenjem jedne ogromne većine građana u našoj zemlji. Prije izvjesnog 
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vremena sam predložio da se uputi jedan zahtjev tijelima kojima je Županijska  skupština  
prihvatila  njihove suce  porotnike da podnesu Izvještaj  da li  to  bio  Županijski  sud ili 
općinski sud, da po zakonu  podnesu   Izvješće o  njihovom radu.  

 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj, vezano na prvo pitanje  

vijećnika Josipa Antona Rupnika, za automatske postaje, kaže da u području tvornice  
Rockwoola su dvije automatske postaje. Jedna je u Zajcima, druga  je u Ćambarelićima.  
Jedna je  na području  Općine Kršan, druga je  na području  Općine Pićna. 

Temeljem čega su postavljene ? 
Postavljene su temeljem studije koja  je rađena vezano  za sve elemente koje  treba 

uzeti u obzir  da bi bila  lokacija  na pravom mjestu. Konačnu odluku o lokacijama  jedne i 
druge  postaje je usuglašena sa jednom i drugom općinom. To je  što se tiče lokacija  na 
području industrijskog kompleksa industrijske zone  Potpićan.  

Što se tiče Koromačna, Istarska županija je  na neki  način udobrovoljila tvornicu  
Holcim da također postavi  automatsku  postaju, koja je  mobilna, koja  se može i  maknuti za 
razliku od ovih drugih. Postavljena je u Brovinju  pored jednog  stupa  javne rasvjete, tako da 
smo odmah imali  mogućnost napajanja sa strujom. Tamo je postavljena temeljem jednog 
ugovora i ostati  će do  kraja ove godine. Ne možemo je prije toga  maknuti. Ukoliko je ovaj 
zaključak o kojem je govorio gospodin Rupnik donesen na Koordinaciji načelnika i 
Gradonačelnika Labinštine, moramo tražiti suglasnost od  Općine Raša,  jer je ona  općina 
koja daje suglasnost da se takva automatska postava može maknuti, ali  nakon jednog  
dugotrajnog mjerenja koje smo tamo obavljali  već cijeli niz godina. 

Imamo vremena do kraja godine da sve ove aktivnosti o kojima je gospodin Rupnik 
govorio do tada usuglasimo i kada se sve to dogodi onda ćemo imati mogućnosti i ovlaštenja 
da tu automatski tu  postaju  preselimo. 

 
PREDSJEDNIK, naglašava da drugo pitanje spada u nadležnost Županijske 

skupštine, koja bira suce porotnike na prijedlog općinskih i gradskih vijeća, polažu  pred 
predsjednikom Županijske skupštine prisegu i nakon toga ovlasti Županijske skupštine  
prestaju, ulaze u pravosudni sustav, koji je jedna od grana vlasti. Mi za to nemamo 
ingerencije. Ja sam za to gospodinu Rupniku već nekoliko puta i rekao. Međutim, kao 
predsjednik  jednostavno nemam te ovlasti to tražiti, a niti ova  Županijska  skupština, jer su 
to  dvije  različite  grane vlasti, predstavnička  i  pravosudna.  

 
JOSIP ANTON RUPNIK, ZELENI, zahvaljuje načelniku Josipu Zidariću za odgovor 

na prvo pitanje. Postaviti automatsku stanicu po ljeti nije toliko  važno, važan je  period  kada 
se ljudi  najgore osjećaju u tom periodu.  

Kada je riječ o drugom pitanju, predsjednik Vrhovnog suda je podnio Izvješće o svom 
radu  Saboru  RH. To  saborski zastupnici  znaju. Ako  smo mi  nekome dali neko povjerenje 
automatski znači da ima pravo  tražiti odgovornost što  radi, pogotovo  kada se radi o jednoj  
takvoj situaciji u  našoj  zemlji, sva ta zbivanja u  zemlji, niste čuli u ovoj  zemlji u posljednjih  
godinu dana  ni jednu  iole pohvalu  na ime pravosuđa. Uostalom taj stav dijeli i  Europska  
unija, pa  smatram da imamo mi pravo  tražiti da podnesu  izvješće o  radu.  

 
PREDSJEDNIK, kaže da ponavlja da  Županijska  skupština nema te ingerencije i  

nažalost ne može prihvatiti stav vijećnika  Josipa Antona Rupnika.  
 
BRANKO RUŽIĆ, ID, ima dva pitanja. 
Prvo pitanje. 
Odnosi se  na bolnicu  Pula. Imali  smo  Izvješće na Županijskoj  skupštini IŽ  da se 

nabavlja novi uređaj, magnetska rezonanca. Rečeno je  da će se nabaviti  uređaj i već ovog  
ljeta instalirati, ali  nabavlja  se uređaj od  jedne i pol  tekle. Činjenica je  da ima već na 
tržištu, a i već u uporabi, uređaj od  3 tekle, duplo veće snage i  duplo veće rezolucije, pa je  
pitanje : zbog  čega nismo  nabavili ili  nećemo  nabaviti uređaji novije  generacije i  daleko 
kvalitetniji.      
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Drugo pitanje. 
Pitanje sam postavio već pred više od godine dana. Radi se o  izgradnji  ceste Ižišće, 

industrijska zona Pićan-Kloštar, koji bi skratio put do Rijeke za 7 kilometara. Činjenica je  da 
predstavnici Županije daju prioritet izgradnje cesta, normalna stvar, koje su u vlasništvu 
Hrvatskih cesta, odnosno Republike Hrvatske, pa pitanje postavljam: zbog čega nema  tog  
prijedloga već toliko vremena, a imamo informaciju, kao što vi imate informaciju, da iz te 
zone godišnje  prometuje preko 35.000 kamiona.   

 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik Županijske  uprave  IŽ, odgovara na prvo pitanje. 

Kada smo govorili o  nabavci magnetske rezonance i  CT-e uređaja, govorili  smo o dvije, a 
ne o jednoj i pol Tesli.  

Drugo, moram reći da nije baš da imamo slobodne ruke u izboru radiološke opreme i  
da možemo nabavljati najbolju, najjaču i najvredniju, već one koje pripadaju kategoriji  
bolnica kao što je Opća bolnica Pula. Kakvu opremu smijemo nabaviti određuje  Ministarstvo. 
To je propis kojim se svim bolnicama određuje određena kategorija opreme. A što  će naša 
magnetna rezonanca  imati 2 Tesle  to je za  nas ipak enormni iskorak, jer nije  toliko riječ o 
njezinoj snazi, koliko o  njenoj  kvaliteti. Mislim da moramo biti zadovoljni, jer ni  jedna opća 
bolnica u ovom  trenutku  takvu magnetnu  rezonancu  nema. 

 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik  Upravnog odjela  za  održivi razvoj  IŽ, u odgovoru na  

drugo pitanje  Branka  Ružić, kaže da za prometnicu koja je duga oko  4 kilometra,  koja  bi  
stvarno  skratila jako puno prometa  koji  iz  Rockwoola ide uglavnom  prema Italiji ili  prema  
izvoznim državama, oko 25 – 30.000 vozila otprilike, prema informacijama, izlazi iz  
Rockwoola, od toga oko 5.000 dolazi, 25.000 vozila odlazi. U Hrvatskim cestama smo i o toj 
cesti razgovarali. Nešto se učinilo i na tom pravcu  prema Buzetu. Iz Vranje prema Buzetu je  
projektirana prometnica, zovemo je obilaznica Lupoglava u dužini od 5 i pol kilometara. Od 
Vranje ide na čvor Lupoglav, oko Lupoglava i onda se vezuje na cestu prema Buzetu, koja je 
isto tako bitna  kao i ova prometnica koja  bi povezala  Išiće i Koštar, odnosno  dvije  države 
ceste. Prije cirka mjesec do dva dana imali smo jedan sastanak sa  predsjednikom  Uprave 
Hrvatskih cesta i sa direktorom Rockwoola. Iz tih razgovora proizlazi obaveza i Rockwoola 
da učestvuje u financiranju takve  jedne prometnice, koja otprilike  je oko 15-tak milijuna €, 
što nije malo, znači, preko 100.000,000,00 kuna. Na tom sastanku smo dogovorili da će  
Rockwool uputiti pismo  namjere prema Hrvatskim  cestama i  temeljen tog  pisma namjere 
trebali  bi pokrenuti  sve te aktivnosti od izrade studije utjecaja  na okoliš, lokacijske  dozvole 
i  svega onoga  to  prethodi da bi se  sama cesta počela  graditi.  

 
BRANKO RUŽIĆ, ID, kaže da o prvom pitanju nema dopunsko pitanje. Po drugom 

pitanju činjenica je da nije u industrijskoj zoni samo  Rockwool, nego su još 5 subjekata koji 
rade 99 %  proizvoda za izvoz. Činjenica je za vas koji znate da je tadašnji prijelaz  preko 
pruge toliko  opasan da su već dva puta bio incident, prikolica se sa šlepera otkačila. Sva 
sreća da se nije dogodila nikakav incident. Jutros sam razgovarao sa glasnogovornicom  
Rockwoola. Oni nisu prihvatili prijedlog sufinanciranja, jer naprosto centrala ni to  ne 
dozvoljava, ali riječ ni o Rockwoolu i još 5 subjekata, nego je zona od 100 hektar koja ima  
tolike  mogućnosti za  širenje, ima svu infrastrukturu od plina i sveg ostaloga, i  ja vas molim 
da se to intenzivira.      

 
PREDSJEDNIK, utvrđuje da na postavljeno dopunsko pitanje  nema odgovora.                   
Konstatira  da je isteklo  vrijeme za  postavljanje  vijećničkih pitanja. Ostalo je  još  4 

vijećnika: Tedi Chiavalon, Kemal Velagić, Željka Hrlić i Damir Kajin, koji nisu stigli  postavili  
vijećničko pitanje. Oni će bit prvi na redu za postavljanje vijećničkih pitanja  na slijedećoj 
sjednici  Županijske skupštine Istarske  županije.    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
AD - 3  

a. Rješenje o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 
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b. Svečana prisega vijećnika Skupštine Istarske županije 
 

 PREDSJEDNIK, naglašava da je vijećnik Igor Merlić stavio svoj  mandat u mirovanje, 
pa je potrebno verificirati mandat novog vijećnika. Procedura je utvrđena županijskim aktima.  
 Moli predsjednicu Mandatno-verifikacijske komisije, gospođu Elviru Krizmanić 
Marijanović, da podnese Izvješće.  
 

ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, predsjednica Mandatno verifikacijske komisije IŽ, 
podnosi Skupštini 
 

IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 
 
sa 7. sjednice Mandatno-verifikacijske komisije Skupštine Istarske županije, 
održane 1. lipnja 2015. godine 
 
Temeljem članka 23. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije ("Službene 

novine Istarske županije", broj 14/09 i 4/13), Mandatno - verifikacijska komisija, na sjednici 
održanoj dana 1. lipnja 2015. godine, u sastavu: 

a. ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, predsjednica 
b. SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, članica 
c. MIRJANA GALO, članica, 

 
utvrdila je sljedeće činjenice: 
Danijel Ferić stavio je mandat u mirovanje, iz osobnih razloga, 15. prosinca 2014. 

godine. Odluka o zamjeni mandata od strane SDP i koalicijskih partnera  dostavljena je u 
izvorniku, 14. svibnja 2015. godine. 
 

Temeljem obavijesti SDP-a, HSU-a, SDSS-a, HSLS-a i SDAH, Danijela Ferića će u 
Skupštini Istarske županije zamijeniti 
 

DANIEL MOHOROVIĆ iz Labina, Prilaz Vetva 8. 
16. na listi koalicije SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDAH 

 
Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje: 

 
RJEŠENJE 

o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 
 

I. 
Umjesto vijećnika Daniela Ferića, verificira se mandat vijećnika Skupštine Istarske 

županije DANIELA MOHOROVIĆA iz Labina, prilaz Vetva 8. 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 
 PREDSJEDNIK, zahvaljuje Elviri Krizmanić Marijanović, na podnesenom Izvješću i 
moli novog vijećnika Daniela Mohorovića da ustane dok čita prisegu na hrvatskom i 
talijanskom  jeziku. Nakon čega će prisegnuti riječima «PRISEŽEM  ili «LO GIURO».    
  

Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati savjesno i 
odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da ću se u 
obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske 
županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre". 

„Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità, l'incarico derivatomi dai 
diritti e doveri di membro dell’Assemblea della Regione Istriana, per lo sviluppo economico, 
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culturale e sociale della Regione Istriana, e che mi atterrò allo Statuto della Regione Istriana 
nell’espletamento dei miei doveri di membro dell'Assemblea della Regione Istriana, e che 
tutelerò e promuoverò le particolarità regionali dell’Istria.” 
 

DANIEL MOHOROVIĆ : PRISEŽEM. 
 
PREDSJEDNIK, čestita novoizabranom vijećniku Danielu Mohoroviću i želi mu 

uspješan rad i dobu  suradnju  u Skupštini Istarske  županije.  (Aplauz). 
  

AD - 4 
a) Prve Izmjene i dopune Proračuna Istarske županije za 2015. godinu, 
b) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Istarske županije 

za 2015. godinu, 
 

Predlaže objedinjenu raspravu po točki a) i b) i poziva u ime predlagatelja gospodina 
Župana, a nakon toga gospođu pročelnicu Upravnog odjela za financije i proračun da daju 
uvodna obrazloženja. 

 
ŽUPAN, naglašava da će biti vrlo kratak da bi nakon toga nadležna pročelnica mogla  

tehnički obrazložiti  sve promjene i prijedloge Proračuna. 
Kad smo u 12. mjesecu donašali Proračun najavio sam  da se suočavamo sa cijelim 

nizom nepoznanica, koje su izvirale defakto iz onda donesenog novog Zakona o porezu  na 
dohodak, gdje nismo znali kako  će se to  reflektirati  na  gradske, općinske i  županijske  
proračune. Upravo bog tog  smo onda, a to se sada pokazuje, planirali odgovorno, možda i 
restriktivno, ali definitivno odgovorno, iako, nismo  imali  smjernice, odnosno upute kako ih 
imamo  svake prošle godine. Zato sada nakon defakto  120  dna ili  4 puna mjeseca možemo  
neke  činjenice i reći. Te činjenice koje smo u  petome  mjesecu uobličili kroz prve izmjene i 
dopune Županijskog proračuna jesu da ukupno porez na dohodak u odnosu  na isto vrijeme 
lani, odnosno na cijelu godinu kako mi predviđamo sa ovim Proračunom, odnosno kako 
predviđamo  da će se puniti, je pad u odnosu na prošlu godinu  od oko 10.000.000,00 kuna. 
S druge strane imamo  prijedlog, odnosno  sadašnji Proračun, gdje  smo,  kako znate, 
planirali  5.000.000,00 kuna  kompenzacijskih  mjera, jer su  onda bile  u  najavi, i 
20.000.000,00 kuna smanjenje  s osnova poreza  na dohodak. To  se nije  desilo s ove  
kompenzacijske  strane, ali  kao što sam rekao  bolje od, možda, prerestriktivnog  onda 
punjenja, odnosno prijedloga  planiranja Proračuna, što znači ukupno  da ovu stavku  
povećavamo za  5.000.000,00 kuna porez  na dohodak, ali  ponavljam, u odnosu  na isto 
vrijeme lani  10.000.000,00 kuna manje. To je nenamjenski  dio  Proračuna, da je to upravo 
ona srž  Proračuna i zato mislim da i dalje  trebamo  biti  vrlo, vrlo  oprezni i odgovorno do  
kraja godine i pratiti trendove. 

Drugo, zbog  čega smo  išli u  rebalans Proračuna? Opet je  jedan element koji ne 
ovisi o  nama, ali ovisi o  našim  partnerima. Pričam o  europskim projektima   i  da pričam o 
promijeni  dinamike realizacije, ali i vraćanja  novaca od  europskih  partnera u  naš 
Proračun. Dakle, mi  smo  kako više puta ovdje i pričamo  vrlo  uspješnim  i  dalje u 
privlačenju  europskih  sredstava i ono što je apsurdno  da zbog  toga  defakto imamo  
financijske izazove kako to premostiti. Upravo zbog toga sve ove promijene koje vidite u 
Proračunu, a o kojima  će konkretno gospođa pročelnica pričati. odnose  se na to  da i dalje  
prihvaćamo  nove projekte i dalje, bez obzira što nam se mijenja dinamika i realizacije,  a 
ono što je jako  važno i  vraćanja sredstava s obzirom na probleme kod  Talijanskih, 
Slovenskih i  inih drugih  partnera, nismo u mogućnosti dobivati  prema potpisanim 
ugovorima sredstva nazad u  naš  Proračun,  to moramo premostiti. Mi  moramo  financijski 
znati  to  ishemlati, ali uz  imperativ  s jedne strane financijske sigurnosti, a s druge strane 
realizacije tih projekata. Zato trebamo  posegnuti, kao i sve  druge  županije i gradovi, i za 
kreditnim zaduživanjem, kako bismo financijski taj  dio premostili. Zbilja se  nadam kako  smo 
i bili u  par navrata razgovarali da će tu  stati  država iza  tih uspješnih, nevažno, općina, 
gradova i  županija, jer sa ovim  trendovima smanjivanja one prve točke  o  kojoj sam pričao, 
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a to su nenamjenska  sredstva,  a to je  porez  na dohodak,  nećemo biti u situaciji da imamo  
toliko financijskog  kapaciteta da  prihvaćamo sve europske projekte, što  ne bi bilo dobro, 
budući da je to  definitivno  najjeftiniji novac koji dolazi  u  našu  županiju, odnosno u  naš  
Proračun.   

I treća stvar koju  treba reći, a to je raspored onih, ako se sjećate iz prošle sjednice 
Županijske  Skupštine  Istarske županije, usvojenih  9,8 milijuna kuna viška iz  protekle  
2014. kalendarske, odnosno fiskalne godine, od  kojih  isto tako onda  sam objašnjavao, a 
sada ću samo  kratko podsjetiti, samo  nešto malo više od oko  200.000,00  kuna je 
nenamjenskih  sredstava, a sve ostalo strogo namjensko da se ne vraćamo  na temu  prošle  
sjenice  Županijske  skupštine, da li pričamo o  Fondu za razvoj  poljoprivrede, da li pričamo 
o pomorskim koncesijama, navodnjavanju itd., ostalim projektima. Dakle, to  su  tri  osnovna  
elementa zašto smo išli u rebalans Proračuna. I kada sve to skupa  zbrojimo dolazimo do 
toga  da na prihodovnoj, kao što možemo  vidjeti i  na rashodovnoj strani  Proračuna,  je 
porastao za  14.700.000,00 kuna, te ukupno novi plan Proračuna, odnosno u ovom  trenutku 
prijedloga  Proračuna za  2015. godinu iznosi 405.000.00 kuna. 

Kada govorimo o  rashodovnoj strani  Proračuna,  ono što možete, vjerujem isčitati i 
što  često  naglašavam, je  nastavak  procesa redefiniranja rashodovne strane našeg 
Proračuna. 

Što  želim reći ? 
Želim reći da i u ovom  prijedlogu rebalansa Proračuna, odnosno  rashodne strane  

prijedloga Proračuna, vidimo smanjivanje troškova poslovanja, smanjivanje troškova 
administracije, uštede na donacijama u  različitim  sektorima, a  nastavak ulaganja u 
konkretne prioritetne projekte od  kojih  smo mnoge i  ovdje na Županijskoj  skupštini  
spominjali.  Neću ući u sve detalje. To  ćemo kasnije imati priliku  čuti, ali  najvažnije stvari ću 
ovdje spomenuti, To je, kao što sam zadnji puta napomenuo, formiranje  Fonda za  
ravnomjerni razvoj Istre, gdje  novac iz  tog  Fonda ćemo  samo isključivo temeljen natječaja, 
temeljem kriterija, temeljem povjerenstva  i dodjeljivati, odnosno  sufinancirati prioritetne 
razvojne projekte općina i  gradova. Drugo, mislim da je važno reći, i  jako mi je  drago reći,  
da povećavamo iznos  sredstava koja dodjeljujemo  Politehnici Pula, kako bismo s  jedne 
strane financijski stabilizirali  sustav, ali ono što je  puno  važnije, kako bismo imali  
mogućnost pokretanja  novih ideja, novih financiranja, novih studija ustvari  novog  razvojnog  
ciklusa  politehnike, jer i dalje tvrdim da je ulaganje u znanje definitivno  najisplativija  
investicija i zato jesam ponosan da mogu  povećati, odnosno  predložiti vama povećanje 
izdvajanja upravo u znanje, u  politehniku.   

I kao  treće, uspjeli  smo u  ovom rebalansu  Proračuna u  naumu da u  Proračun  uđu 
vrlo važne investicije o kojima jesmo ovdje  razgovarali, neću se vraćati, ali  hoću  ponoviti da 
u ovom  rebalansu  Proračuna je uključena sanacija krova  psihijatrije sa 500.000,00 kuna, 
da planiramo završetak bayk odmorišta Triban sa 600.000,00 kuna, nastavak, po meni, vrlo  
važne inicijative zbog  našeg identiteta, to su tabele dobrodošlice, sa 300.000,00 kuna. Prije 
smo pričali o izborima za  nacionalne manjine. Obaveza je  Županije  da  plati te izbore. To  
nas  košta  450.000,00 kuna. Zato smo osigurali sredstva u ovom prijedlogu. Kupujemo, što 
mi je  posebno drago, minibus za  školsku djecu koja  putuju  iz  područja Gornje  Bujštine. 
Nastavljamo  sa povećanjem investicijskih ulaganja u  održavanje škola,  novih  300.000,00 
kuna. Imamo  vrlo dobar odnos  sa novim ministrom kulture, gospodinom Šipušom, te zbog 
toga ovdje i predlažemo povećavanje investicija u kulturi, ali sve te investicije su naša 
ulaznica u  različit projekte u kojima prvenstveno Ministarstvo kulture  vrlo  izdašno  
sudjeluje. 

Ono što sam pričao o  uštedama,  sve te uštede možemo  nabrojati. To je taj proces u 
kojem trčimo. To  nije šprint, to je  maraton i  nastavit  ćemo u tom smjeru i dalje  trčati, iako 
je prošlo pola  godine , pola mandata,  kada to danas usporedite  sa stanje od prije dvije, tri 
godine, vidjet ćete da su već ti postoci vrlo značajni, ne odustajmo od ušteda, i to u dijelu 
kako  možete vidjeti nekih  investicija koje su bile planirane i zajedno  sa konkretno 
Ministarstvom zdravlja, gdje govorim o novom CT-e uređaju, ali  s obzirom na sve ono što je 
prije načelnik  Županijske  uprav pričao,  pričao o novoj opremi za novu  bolnicu, onda se 
postavlja pitanje zašto  ne to  financirati iz  dijela kredita gdje u tom  dijelu 75 % plaća 
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država, 25 Županija, Naravno, PDV-e država uvijek sama sebi  vraća, što znači  realno da je  
66 : 33. Mislim da tako  trebamo  razgovarati, ali što isto tako što je puno povoljnije od onog 
omjera koji  je u današnjem Proračunu  vezano za nabavku CT-e uređaja za novu  bolnicu.  
Osim toga znatan dio  sredstava smo ušparali  na donacijama, tako u  zdravstvu, 
poljoprivredi, turizmu, sportu itd. 

I dozvolite mi već sada da ovdje dam jedan amandman kao predlagač, a koji je  
apsolutno u skladu  sa prijedlogom Odbora za  financije. Tu  nije  predsjednikom  Odbora, ali  
smo  razgovarali o tome, a tiče se dijela ulaganja u  sport, gdje je prijedlog Odbora, a ja se 
sa njime apsolutno slažem,  da u  dijelu ulaganja  za  sport koristimo isti metar, odnosno 
uvažavamo isti metar, kao  što smo i u ostalim područjima društvenih djelatnosti  koristili, 
odnosno da  damo preporuku i obvezu  Skupštini Zajednici  sportskih udruga, odnosno  
Istarskoj  županiji, odnosno  Savezu  sportova  Istarske  županije, da izvoli  svim klubovima  
podjednako smanjivati, a i  sebi  samima na račun fiksnih  svojih  troškova, a ne na onaj 
način  kako su oni  predložili Zaključkom Izvršnog odbora, odnosno  predsjednika,  da  
penaliziraju 3 manifestacije, a ostale ne.  To je moj amandman, kažem, u istom  financijskom  
iznosu od ukupno smanjenja  105.000,00 kuna, što smatram jedino  poštenim. Osim toga 
nemam više  što  reći, osim da ćemo  i  nadalje pratiti trendove kao što sam rekao i ukoliko 
vidim određena odstupanja od planiranih vrijednosti bit ću  slobodan opet pokrenuti prema 
ovoj  Županijskoj  skupštini proces izmjena i dopuna, s obzirom da  znate da živimo u  vrlo  
gospodarski  turbolentnom vremenu.  

 
PREDSJEDNIK, naglašava da je Župan potrošio sve svoje  vrijeme predviđeno za  

uvodno izlaganje, pa  moli  pročelnicu Upravnog odjela  za  financije i proračun  da u svom 
izlaganju  bude  što konciznija.     

    
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun,  

naglašava da sve ovo što je Župan narativno ispričao će pretvoriti u brojke, a gledat će  da 
se ne ponavljamo, jer su  najznačajnije  stavke prvih Izmjena i dopuna  Proračuna već kao 
takve Župan naglasio. 

Kada zbrojimo sve podatke i stavimo to u kontekst matematičkih brojaka prve Izmjene 
i dopune Proračuna povećavaju se za 14.700,000.00 kuna, odnosno za 3,8 % i sada 
Proračun za 2015. godinu iznosi 405.000.000,00 kuna.  

Zakonom o proračunu definiran je proračunski okvir na slijedeće dvije proračunske  
godine.  Ovim Izmjenama i dopuna  išli procjenjivati 2016 i 2017. godinu i  tu  smo  uskladili  
sredstva sa laganim  smanjenjem u   2016. godini za 1.140.000,00 kuna i  sa  8.500.000,00 
kuna u 2017. godine. Na temelju sada raspoložih podataka, vrijednost Proračuna u slijedećoj  
proračunskoj godini  manja je prvenstveno u vrijednosti izgradnje Županijskog centra za   
gospodarenje  otpadom na Kaštijunu. On  je otprilike  50.000.000,00 kuna  manji u odnosu  
na plan 2015. godine i kao takav se u projekciji  Proračuna predlaže.  

Što se  dešava u strukturi prihoda i rashoda  ?  
Kao što je  Župan već naglasio, prvenstveno smo izvršili  analizu svih prihodovnih  

stavki  Proračuna, od  poreza  na dohodak kao  našeg glavnog izvora prihoda do  svih  
namjenskih  sredstava koja  su ili uplaćena u  naš Proračun ovih  prvih  4 mjeseca ili  kao 
takva prijemnica i  raspoređuju  se u  segmentu  viška i Godišnjeg obračuna Istarske  
županije za  2014. godinu, gdje  na primjer vidite stavku da je  usklađen s vrijednosti  
9.000.000,00 kuna. 

Ukupni prihodi se  na taj  način iskazuju tako  sa 3.300.000,00 kuna, ali  sukladno 
uputama i praćenju trendova  našlo se  europskih  projekata, povećavamo i time je vezana  
točka b) ovog prijedloga  materijala zaduživanje  Istarske županije u  segmentu  financiranja 
europskih projekata  sa  17.000.000 na 27.000.000,00, odnosno za  10 milina kuna. 

Glavna načela Proračuna je  njegovo  uravnoteženje. Ukupni prihodi i  rashodi trebaju  
biti izjednačeni sa ukupnim  rashodima i  rashodi  se kao takvi  kroz ovu strukturu 
rekapitulacije povećavaju u dijelu financijskih  rashoda  od  4.600.00,00 kuna, a u  segmentu 
ukupnih rashoda za  10.000.000,00 kuna. 
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Projekcija je  na taj  način kao  takva išla u tom smjeru s tim da ću ovdje  samo kroz 
brojke  navesti ono što smo, osim normalnog  rada na Proračunu zajedno sa  svih  naših  15 
upravnih odjela, putem aplikacije  koje nam dozvoljava  rad u  interaktivnom odnosu,  sve ide  
putem našeg programa, rasporedili smo sredstva viška prihoda gdje  su značajna sredstva  u 
segmentu pomorskog dobra ili prijenosa  namjenskih  sredstava što od  Ministarstva turizma, 
što od  koncesija u zdravstvu ili ostalim namjenskim sredstvima. Namjena se striktno vodi, a 
isto tako prenijeli  smo i uskladili  smo  sva sredstva koja  prenosimo za  naše korisnike  
Proračuna, bilo to škole ili u segmentu zdravstvenih ustanova ili  nešto  ovoga  bilo. 

Trend prihoda je takav, kao što je  Župan već rekao, išli  smo u izradu Proračuna  bez  
smjernica, sada se usklađujemo,  s time  što  na primjer moram napomenuti da je u dijelu u 
biti financiranja  decentraliziranih funkcija  dolazi do promjena, ne u maticu u tablici izvoru 
financiranja, stope su smanjene sa 12 % na 6 %, zato  ćemo cijeli  dio i veći  dio prihoda 
dobiti iz  potpora izravnanja, a manji dio iz  nenamjenskog  dijela, odnosno  udjela iz poreza  
na dohodak. 

Brojčano navedeni  podaci koje je  Župan već  kao  takve naveo ne bih  ponavljala. 
Više smo o tome  raspravljali  na sjednici  Odbora za  financije, isto tako i  na sjednici  
Odbora za prostorno uređenje. 

U  segmentu  usklađenja prihoda od  europskih projekata dolazi  do odnosa u  naplati 
prihoda i tu  smo realno procijenili  da  ćemo u odnosu  na plan naplatiti  6.500.000,00 kuna  
manje, ali  isto tako uveli  smo u tijeku ova  4 mjeseca i već se počelo  sa izradom i  
trošenjem programa od europskih  projekata od kojih imamo  3 nova.    .   .  

Već sam rekla, sve namjenske prihode  smo procijenili i kao takve uključili smo ih u  
izvršenje obveza. 

U segmentu rasta  i usklađenja  troškova tabela  iskazuje  kretanje prihoda i rashoda. 
U  pravilu se ona generira iz svih  upravnih tijela. Vidite  navode   da su donacije  kao takve  
smanjene, a  sukladno uvođenju novih  projekata ili  osiguravanju  sredstava, što je na 
primjer velika kvaliteta za  Politehniku Pula, što su velika  sredstva u segmentu  namjene, 
dolazi  do  strukture porasta ili pada  nekih segmenata u segmentu  materijalnih rashoda, ma 
da smo u  materijalu  koji ste dobili  na  webu, koji je možda jako obiman, ima skoro  500  
stranica, pokušali  napisati  analitiku  što  se dešava u  upravnim  tijelima, a što se dešava 
kod  naših proračunskih korisnika. 

U  segmentu osnovnog  dijela Proračuna  koji mora pratiti, dužni  smo   taj  plan 
standardnih programa, koji se  sada usklađuje, odnosno kao takav dolazi u  segment,  
sukladno obvezi iznosi  29,5 %  ukupnog  Proračuna, znači,  rast i razvoj, odnosno 
investicije, te kapitalne pomoći i  donacije, je  još uvijek  vezan na postojeće ciljeve i mjerila 
iz  Županijske  razvojne strategije. Ima ih  5.  Najveći  dio odnosi se  upravo  na zaštitu 
prirodnih  resursa i upravljanje prostorom zbog prijenosa  sredstava i izgradnje  Županijskog  
centra na  odlagalište otpada gdje je  Kaštijun.  

U ovoj  ćemo  godini  biti  sukladno izmjenama Zakona o proračunu isto dužni  vam 
dati  izvješće o izvršenom razvojnom programu.          

Još je ovdje pogled na naše europske  projekte, kao što je  Župan i  rekao, oni nam 
utječu znatno  na likvidnost Proračuna i  na njihovo  financiranje.   Navedeni  svi oni  koje 
provodimo i istaknuta su tri  nova projekta,  prvi koji provodi naš Zavod za prostorno uređenje 
sa 556.000.00 kuna, drugi  sa našim Upravnim odjelom  za  gospodarstvo, odnosno  sa 
našom Istarskom razvojnom  agencijom i treći Malvazija- turizam. Najznačajnije  je njihovo 
ukupno  sažimanje. Kao što vidite  tu smo  svaki  sagledali u  segmentu  prihoda i  rashoda. 
Rekla sam već da su prihodi smanjeni za  6.500.000,00 kuna, ali se neki  rashodi isto tako 
smanjuju, kao što je  projekt I lav yor hard, gdje je on u završnoj fazi, a negdje se oni 
usklađuju  sukladno postojećim troškovima i budžetu projekta. 

Nadalje imamo  tri  nova projekta. Ukupno ih  provodimo  36, što putem upravnih  
tijela, što putem povezanih  poduzeća. Važna je zadnja  stavka,  gdje ke  ukupno  njih  85 % 
koji kasne, a  očekuju se kao  refundacija  sredstava iz  Europske unije, 21.600.000,00 kuna, 
a vezano je za  točku b) odnosno  na Odluku o izvršavanju  Proračuna, gdje se za taj dio 
moramo kratkoročno zadužiti  kako bismo  financirali naše troškove, odnosno potraživanja  
prema povezanim poduzećima. 
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Još su dva slajda koja su  bila  namijenjena Upravom odjelu za  prostorno  uređenje, 
jer je rebalans Proračuna bio  na njihovim tijelima, znači, čiste naznake o novom projektu koji  
provodi Zavod  za  prostorno  uređenje, a isto tako i  pregled programa  Upravnog odjela za 
održivi  razvoj, gdje  mogu  samo istaknuti  da  smo  temeljem Godišnjeg obračuna za  2014. 
godinu  rasporedili znatna sredstva u  segmentu  pomorskog dob4ra sa 1.451.000,00 kuna iz  
razloga  što smo  naplatili značajnija  sredstva u odnosu  na plan u  segmentu brodica i  
izdavanja  naknada za  brodice. A isto  tako i ono što je  Župan  već istaknuo, idemo sa 
novim razvojnim projektom pomoć općinama sa 1.000.00000 kuna. Plus usklađujemo projekt 
Život  sa 1.100.00000 kuna  i ovaj novi projekt  koji sam već istaknula.  

Ukratko toliko kroz  brojke ove  naše navode koje je  Župan već istaknuo. 
 
PREDSJEDNIK, pita da li u ime nadležnih odbora koji su raspravljali o ovoj točki 

dnevnog  reda ima posebno nešto za reći? Nema! 
Otvara raspravu za  klubove  vijećnika  za  koju se javljaju: Damir  Kajin, u me Kluba 

vijećnika ID, Tedi Chiavalon, u ime Kluba vijećnika  IDS-HNS-ZELENA STRANKA. 
 

DAMIR KAJIN, ID, naglašava prihodi od  poreza  se smanjuju za 9.900.000,00 kuna, 
prihodi od poreza na dohodak za 10.200.000,00 kuna. Zašto se dešava taj nenamjenski  
udio u  porezu  na dohodak  povećan  s onih 6,00 milijuna kuna na  6,5 %, udio poreza  na 
dohodak za  decentralizirane funkcije  se smanjuju  sa 12 na 6 %. To je bit ovih izmjena. I 
kao što smo govorili  pred nekoliko mjeseci, kazali smo  svi da je rebalans Proračuna nužan i  
da će se on dogoditi, da je  on neophodan, jednom  riječju  da ga neće biti moguće izbjeći.  

Sada struktura  rashoda, to  je  priča za  sebe. 
Da li  nama treba toliki  broj  upravnih odjela? Osobno mislim da  ne. Ovom prilikom 

želim čestitati gospođi  Mraković na povjerenoj  funkciji. Imamo  upravnih odjela kao što ima 
država u ovom  trenutku  ministarstava. Da li  nam treba toliko  agencija, kao  u  Županiji  
zavoda, ne znam, zaposlenih, automobila, telefona, reprezentacije, intelektualnih  usluga, 
tolika izdvajanja za  medije i tome  slično.  

Interesantno je  da se pomoći povećavaju za  3.900.000,00 kuna, prihodi za 
financiranje  europskih projekata umanjuju se za 6.600.000,00 kuna, što  čini  smanjenje 
pomoći za  razne europske projekte od  Europske unije u iznosu od 8.800.000,00 kuna i  
povećanje prihoda iz Državnog  proračuna za  projekt  školovanje bez diskriminacije u   
iznosu od  2.255.000,00 kuna.  Koliko  ćemo ove godine dobiti sredstava od Europske unije, 
koliko  će nam  EU, da budem precizniji,  vratiti  sredstva, jer je poznato da država godišnje  
Bruxellesu uplaćuje oko  4 milijarde  kuna, a u  periodu od 1.07,2013. godine do  1.01.2015. 
godine nismo uspjeli povući  sredstva, a uplatili smo oko 6 milijardi kuna, uspjeli smo povući  
samo 21.600.000,00  € više no što smo platili. Ali prije  toga zar ne govorimo isto tako da se 
nezaposlenost smanjuje. Točno, ona  se smanjuje, ali se  ne govori da se zaposlenost  
povećava, jer da da', to bi  bilo onda  taj gubitak   gore lako  kompenzirati. Vlada je  s druge  
strane počela govoriti  da izlazimo iz  krize. Ja znam da ovi mali sve više  propadaju, da 
građani u  prosijeku sve teže žive. Znači, to umjetno smanjenje nezaposlenosti i nije donijelo 
neke efekte. Ali,  to  je već  sad problem države.   

Ono što je interesantno brutto  društveni proizvod Istarske županije 2014. godine prvi  
puta nakon 15, možda 20  godina, bio je  manji za  333,00 € od  GDP-ia   Primorsko-
goranske  županije, i to sve  naprosto govori za sebe da ovdje u  Istri  funkcioniraju monopoli, 
nije bitno da li  turistički  ili oni  drugi, nadgradnje, turizam, to jest velikih, onih koji rade sa  
komunalnim  poduzećima, odnosno  sa lokalnom samoupravom. Sve ostalo je kaput.  

Jučer se dogodila i to  je sigurno, ne vijest dana, nego možda i ovog  desetljeća, da je 
prodan TDR BAT-u za 505.000.000,00 € sa cijelom duhanskom vizijom, Istragrafika, duhan i 
noine, i da bi ovdje  trebalo  zadržati zaposlenost u Kanfanaru za  period  od  narednih  5 
godina. 

Ono što isto tako  želim postaviti  kao pitanje: kako to da u Istri, hajde, ako izuzmemo  
taj Aquapark u  Poreču, možda nešto ipsilon, ali i to se financira iz Državnog  proračuna, nije  
se dogodila u zadnjih  10  godina  niti  jedna strana investicija ili  bolje  rečeno ozbiljna strana 
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investicija. 1996. godine dogodio se  Plomin II. Nakon toga  Rocvkwool i to je zapravo, 
možemo  reći, bilo sve.  

Što  još  reći oko  ovog  Proračuna ? 
Dobro je da država daje  2,200.000,00 kuna  za  školovanje diskriminacije Loše je  da 

se ne osigura neki novac za  zapošljavanje  bez  diskriminacije. Nama čak u  Zakladi za  
poticanje partnerstva i  civilnog društva  radi  predsjednica  Žena  lokalne stranke. Svi  se 
zapošljavaju po  stranačkoj matrici i to je ono što sigurno nije dobro. 

Drugo, za  što bi  sigurno trebalo osigurati  neke  novce je za  istarske  medije bez 
diskriminacije, jer je  istarski  medijski prostor zatvoreniji  nego u  Sjevernoj  Koreji. To je 
sramotno. Borovečki, glavni  urednik «Glasa Istre», veći  je cenzor ili  najveći  je  cenzor  od 
Histra, da ga ne uspoređujem sa nikim, ali uz  bok su mu ovi koji vode TV Novu u  Puli. 

Ured u  Bruxellesu  375.000,00 kuna,  rashodi za  usluge 230.000,00, plaće 
40.000,00. U Bruxellesu želim da bude ured, ima nekog  zaposlenog, da ili  ne. Ja mislim da 
bi netko trebao tamo raditi. Pošto Hrvatski zavod za  zdravstveno osiguranje, Ministarstvo 
zdravstva iz  EU  fondova  povlače 70.000.000,00  €, uključite ili  pokrenite Opću bolnicu da 
istakne potrebe  za  opremom, ne samo  glede CT-ea, još  više bitno  je  da  dio  slobodnog  
novca koji  bi se na taj način ostvario, ako  nešto  uspijemo opreme kompenzirati sa  
europskim  fondovima, da se taj  novac usmjeri  rema Rovinju, prema bolnici «Dr. Martin 
Horvatha». Svi znamo  da od 600.000.000,00 kuna država osigurava 75 %, lokalna  
samouprava osigurava 25 %. 

Ured u Njujorku ove godine  258.000,00 kuna. Svojedobno smo znali  trošiti i 
1.400.000,00 kuna. Da li  netko tamo  radi? Mislim da znam kako se osiguravaju  plaće itd., 
ali bilo  bi interesantno čuti. Ono što je interesantno   da se taj ured izgleda polako gasi, ali  
je  činjenica  da je u ovih  pet, šest godina potrošeno preko  milijun dolara ili  eura da  bismo 
imali  od  svega toga ništa. Prihodi za  europske  projekte se umanjuju za  6.500.000,00 
kuna. Znači, da će nam  od   Europske unije biti umanjene  europske  pomoći za  8 milijuna 
kuna.  

 Ne znam zašto  nam nije dobar stari Master plan turizma nije dobar ili je  to  neka 
vrsta izvlačenja  para kao i kod prvog  Master plana kada vidim  tko  će to voditi, raditi, onda 
se ne bih  iznenadio da  će to biti dobro odrađeno. 

Ono što  se  gradi u  Istri defakto  financira država ili  bolje rečeno država vraća 
sredstva koja se ovdje  prihoduju. Vidim da u  Upravnom odjelu za  kulturu je osigurano  na 
poziciji  plaće 107.500,00 kuna. Znači, da je  netko ovdje zaposlen, pa  bih  volio znati tko?! 

Upravni odjel za  održivi razvoj,  donacije  plus  1,2 milijuna kuna. Možda bi  bilo  
zgodno znati za  koga. Pomoći dane inozemstvu  povećavaju se  za   milijun  kuna.  

Poljoprivreda, otplata zajmova, plus 3,8 milijuna kuna. Za što, kojim trgovačkim 
društvima je  to  namijenjeno?  

Sve u svemu,  Proračun je  nužan, ali  pošto ga nisam podržao  kao takvoga  upravo 
zbog  te rashodovne strane, neću  podržati  niti ovaj  rebalans Proračuna.  

 
PREDSJEDNIK, zahvaljuje  vijećniku  Kajinu i utvrđuje da je govorio  7 minuta i dvije 

sekunde.  
      

TEDI  CHIAVALON, IDS-HNS-ZELENA STRANKA, naglašava da je ovaj rebalans 
Proračuna  okarakteriziran karakteristikama kojima je  bio o karakteriziran donošenjem 
Proračuna. Svi znamo da je  glavna karakteristika jednog i  drugog  bio ustvari atak koji se 
desio  na proračune županija, gradova  i općina, jer su se  smanjili prihodi od  poreza na 
dohodak, praktički jednosmjerno bez  ikakvog  razgovora sa jedinicama regionalne  i lokalne 
samouprave  i  danas imamo  to što imamo. Moramo odvajati milijun kuna u  Fond koji bi 
pomogao općinama koje su odlično  funkcionirale,  općine  koje su male, koje su  pokazale 
da imaju svrhu zašto postojati, jednog  Motovuna, jednog  Gračišća,. jednog  Cerovlja, male 
općine koje su, zahvaljujući svojem brdsko vanjskom statusu, odnosno  činjenici da su 
prihodovale nešto više od  poreza  na dohodak od  ostalih  jedinica  lokalne samouprave, 
danas su  praktički  dovedene do  ruba, do propasti, jednostavno bez  nekakvih dodatnih 
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pomoći te  općine  više  ne mogu niti  plaće  za  jednog  ili dva djelatnika  koliko imaju  više 
isplaćivati. To je  ne jedan korak unazad, nego  10  koraka unazad u  decentralizaciji  države. 

Što danas imamo ? 
Imamo  situaciju da t e male općine moramo pomagati iz ovako brižnega Proračuna 

sa nekih  milijun kuna, što ih  neće, nažalost, spasiti, možda će produžiti agoniju, ali dobro  je 
da pokažemo svoju   istarsku  solidarnost  koja  nas je uvijek  krasila. 

10 milijun kuna imamo  manje u  prihodima  od  poreza  na dohodak, ali u isto vrijeme 
nam se daju  dodatna opterećenja, ne dodatne ovlasti,  ovlasti  nam se skidaju, ali  nam se  
daju dodatna opterećenja, pa  tako  sjetimo se svi   primjera da smo  preuzeli  djelatnike 
državne uprave koji su izdavali lokacijske i  građevinske  dozvole uz  obećanje da će novci 
sa te stavke koji su se slijevali u  državni proračun preseliti u  proračune gradova, općina i  
županija. To se desilo  dvije godine za redom, treću  godinu  su ti novci praktički nama 
oduzeli, više se ne  vraćaju u  naše proračune. To znači da moramo odvajati puno više 
novaca za nešto  što prije  nismo trebali  odvajati, a moramo pružiti dodatnu uslugu. 

Sada vidimo prema  Pravilniku kojega je donijelo  Ministarstvo da ćemo  morati plaćati 
iz  Proračuna općina, gradova i  županija, domare, spremačice, kotlovničare u  osnovnim i 
srednjim školama, gdje  smo osnivači. Znači, ne dobivati sredstva za  to, nego  vam se 
sredstva dodatno smanjuju i u  isto vrijeme vas  se kroz razno  razne pravilnike  dovodi u 
situaciju  da morate preuzeti financijsku  odgovornost za  nešto  što  nemate utjecaja. 

Što time dobivamo  ? 
Time dobivamo praktički  svakim ovakvim  potezom, koji umjesto  da ide ka 

decentralizaciji, proizvodi novu  centralizaciju i  ustvari  općine, gradovi i županije,  postaju 
kolonije  Zagreba, odnosno kolonije  pojedinog ministarstva. 

 Do  kada će to  trajati, stvarno  ne znam. Ovo je  jedan kolonijalni  status, praktički, 
sjetite se, imali  smo situaciju  kada se  nekakve prethodne  vlade prozivalo da uvode  harač, 
a ova  Vlada nije  prestala  uvoditi  harač. Možda nije na štetu  građana, i to je dobro, ali 
danas imamo  harač na lokalne samouprave, regionalnu samoupravu, i svi moramo  šutjeti i 
pljeskati.. Pa  ako  će sutra ministar odlučivati gdje  će biti koja  ambulanta, neka  ministar 
isto tako počne liječiti  ljude. Nama ne trebaju  doktori, zašto bi  neko selo imalo  doktora, 
zašto ako je mala  obitelj,  ako je malo  ljudi, zašto bi imali  doktora, neka idu u čekaonicu i 
neka ih  liječi ministar.. Ista stvar je sa svim drugim situacijama koje se u državi centraliziraju. 
Ne znam od  kuda je takva ideja, ne razumijem, vidim ljude koji   trenutačno  obnašaju  vlast 
nemaju takav poriv, nisu imali takav poriv. Ideja je bila  da se država decentralizira, da 
budemo uz bok modernim europskim državama, kao što je bila  Danska, pa i  naša susjedna 
Italija vidimo da funkcionira  puno  bolje u autonomnim  pokrajinama koje imaju veće ovlasti, 
zašto  ne kopirati ove dobre modele, zašto se moramo uspoređivati  sa onim najlošijim u 
Europi, to je  Grčka, koja je  najviše centraliziran zemlja, zašto  moramo ići  tim  putem. To  
su  pitanja koja  si ja  postavljam gledajući ovaj  Proračun. 

Za kraj jedan od valjanih prihoda u Županijskom Proračunu je prihod od lovo 
zakupnine. Ja sam na prošloj Županijskoj skupštini pitao što je sa Lovačkim društvom  
«Jedinstvo» u  Vodnjanu. Rečeno mi je da je  pokrenut stečaj  nad istim. Zanima me da li se 
znaju  neki rezultati stečajnog  postupka, jer su  me ponovno kontaktirali, jedna velika  većina 
lovaca iz  Vodnjana, koji su  zgranuti sa  činjenicom da  po prvi puta u  povijesti  nije  otvoren  
lov u Vodnjanu 15.05.2015. godine kada su  otvorili lov svi  ostali, da se uplaćuju  članarine 
na nekakvo  novo  društvo, a znamo da u  Županijskoj  skupštini nismo dali koncesiju  niti  
jednom novom drugom  društvu, nego onom koji je  trenutačno aktivan i  koji je u  nekakvom 
stečajnom procesu, znajući koliko su ti prihodi važni, znajući koliko  je lovaca u taj proces 
uključeno, ja vas molim da  dobijemo  nekakav odgovor  da  ljudi znaju zašto lov  nije otvoren 
i da li  će se pokrenuti  nekakav proces za  dodjeljivanje  lovnog  područje  nekakvom  
drugom društvu.   

 
MARINO  ROCE, HDZ-HDS, ispravak   krivog  navoda.  
Ispravlja kolegu  Tedi  Chiavalona u dva kriva  navoda. 
Prvo je rekao  da se harač ne uvodi  na štetu  građana. Kao prvo  morate se sjetiti  da 

je to  vaša  Vlada, jer ste vi  u toj  Vladi, sve te odluke, sve to  što ste rekli idu na dušu i vama 



29 
 

u  IDS-u. Prvo je  podigla  PDV-e, i ako   to nije  direktno  na štetu  građana  ne bih  shvatio, 
ali  sve  druge odluke indirektno udaraju po  građanima. Reći da nije  na štetu  građana, 
nego samo na lokalnu samoupravu, mislim da nije točno. 

Drugo, rekli ste da je Istra time kolonija Zagreba. Mislim da se prema svim  
županijama u tim odlukama isto postupa, pa bi ispalo  da su sve županije  kolonije, a ne 
samo   Istarska  županija.  

 
ŽELJKA HRLIĆ, HDZ, kaže da uvijek mora na kolegu Tedi  Chiavalona reagirati na 

više manje isti način. Pošto se radi o ispravku netočnog navoda moram ispraviti vaše 
mišljenje, ma da to nije baš dobro, ali obzirom na mogućnost na  repliku, rekli ste više puta 
da moramo šutjeti, pljeskati ovdje iz Istre i da nešto ne razumijete. Ja zaista  nešto  ne 
razumijem. Ne razumijem zašto član Vlade iz  IDS-a nikada na sjednicama Vlade ne reagira 
na ove  stvari koje su sporne ovdje u  Županijskoj  skupštini i zašto  šuti i plješće odlukama 
koje donosi isto tako Vlada. Vjerujem da vama u IDS-u zaista nije lako sa tako  
nediscipliniranim članovima Vlade i saborskim zastupnicima koji  podržavaju ovo što se ovdje 
uporno tvrdi  da nije  u  redu i da ugrožava Istru, njene gradove, općine i  građane. 

 
PREDSJEDNIK, naglašava da ovo nije  bio ispravak netočnog  navoda. Zloupotrijebili 

ste Poslovnik o radu  Županijske  skupštine. 
Otvara pojedinačnu  raspravu za  koju  se javljaju  Željka  Hrlić, Evelina Biasiol 

Brkljačić, Mario Radišić. 
 

ŽELJKA HRLIĆ, HDZ, ima dva konkretna pitanja vezano za Izmjene i dopune 
Proračuna. Kada se donosio Proračun za  2015. godinu postojala je  stavka  nabavke mini  
busa u  Proračunu  250.000,00 kuna i tada mi je odgovoreno da je u 2014. godini  nabavljen 
mini bus za Talijansku  osnovnu  školu  «De Amicis» u  Bujama, a da je 250.000,00 kuna 
predviđeno za  nabavku mini  busa  za  Osnovnu  školu  «Mate Balote» Buje, pa  me sada 
zanima zbog  čega je  povećanje od  392.000,00 kuna, odnosno  sada sveukupno  trebamo 
izdvojiti za  nabavku  mini autobusa 642.000.,00 kuna, da li se pojavila  potreba još  neke  
škole ili je to  nekakvo po meni  preveliko povećanje.   

Isto  tko ujedno  bih se zahvalila s obzirom da Klub  vijećnika  HDZ-ea imao  na 
Proračun imao  jedan amandman, a radi se  o  školi u  Šušnjevici, pretpostavljam da se 
sjećate, u kasnijim kontaktima sa gospodinom  Županom došlo  se do  nekakvog  razmjera u 
kojem će Županija platiti  95.000,00 kuna, isto toliko i  veleposlanstvo  Republike  Rumunjske 
i Općina Kršan, tako  da će ova  škola  u  Šušnjevici svoj problem riješiti, pa se ovom prilikom   
zahvaljujem  na tome.  

 
EVELINA  BIASIOL  BRKLJAČIĆ, SUH-HSLS,  dice  che anche  questo  bilancio 

come molti  altri risultato non sociale, specialmente per quanto  rigvarda la sanita'.I tagli  
sono molto  inportanti mi  sembra, sopratuto riguardo  anche le risposte che  avevo  fato 
prima per la  Agenzia  IRRENA e si constatato  di  aumentare la  dotazione del 50 %, mentre 
la  sanita'  e' stata penalizata. Non si interviene in quei msi  che eventualmente non arivno 
dallo  stato dall'alto. Vorei una spegazione per  questo.  
 
 MARIO RADEŠIĆ, Hrvatski laburisti- Stranka rada, kaže da bi se osvrnuo  na 
Proračuna da to  ne bude ono samo statistika koliko guma ima auto i tako  nešto.  

Prvo pitanje. 
Vidimo da se povećava pomoć u iznosu od  2.762.000,00 kuna, od  čega 

najznačajnije milijun kuna za ravnomjeran razvoj gradova i općina i ostale stavke  
600.000,00  kuna za  pomoć što  reče Župan. Mene bi zanimalo Fond za  uravnoteženi 
razvoj  jedinica  lokalne samouprave, ovih  milijun kuna, koji je kriteriji i koje će  općine biti  
obuhvaćene, da znamo.  . 
 Drugo pitanje. 
 Zanima me stavka  tekuća pomoć. Ovdje je  neka  oznaka, pretpostavljam da je  neki 
projekt,  iznos je od  1.178.000,00 kuna, i tekuća pomoć Građevinskom fakultetu u Rijeci, na 
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koga  se odnosi i  namjena. Slijedeća je   stavka pripreme za  EU  fondove 500.000,00 kuna. 
Zanima me da li je raspisan natječaj  na temelju Pravilnika i kojim se općinama dodjeljuju 
sredstva . Zatim  povećava se pozicija  hitnih  intervencija, stavka je izmijenjena, povećana 
na  1.240.000 i toliko kuna,  ukupno  1.800.000,00 kuna, pa  me zanima zbog  čega ovako  
veliko odstupanje od  plana, budući da to  nije obrazloženo. 
 
 Pošto se više nitko nije javio za riječ PREDJEDNIK zaključuje pojedinačno raspravu i 
moli  predlagatelja  da odgovori  na postavljena pitanja. 
    

SLAVICA BENČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i  proračun IŽ,  odgovara 
na postavljena pitanja po nekom redoslijedu. 

U segmentu pitanja  gospodina vijećnika Damira  Kajina  naplate prihoda od  
europskih projekata, u  tabeli  A ukupno su planirana sredstva, koja  su iskazana planski u 
vrijednosti od  27.414.000,00 kuna. Sukladno onome kao  što sam već u  prezentaciji rekla 
bilo je  planirano  36.200.000,00 kuna, sada ih  smanjujemo, jer smo  sukladno  sa 
voditeljima projekata i projektnim papirima procijenili  tu razinu prihoda  do  kraja 2015. 
godine. Da naglasim sve ono što je  posebno napatiti, a neće se naplatiti 2015. godine, 
naplatiti će se 2016. ili u 017. godini ukoliko je  taj projekt na takav način i predviđen. 

U  segmentu rasta plaća, pitanje je  bilo da se dešava da u nekim upravnim odjelima 
raste  masa sredstava za  plaće, u segmentu  Istarske  županije ne raste masa plaća, 
usklađenja se pojavljuju u segmentu financiranja  naših proračunskih  korisnika, jer su  kao 
takvi involvirani u naš  Proračun. 

U segmentu prijenosa  sredstava  općinama,  formira  se u  Upravnom odjelu za 
održivi  razvoj i pitanje koje  se  na kraju  pojavljuje  u  segmentu financira ravnomjernih 
razvoja općina, kriteriji još za  sada nisu razrađeni i  biti  će u skoro vrijeme.  

U  segmentu  poljoprivrede, tko  vraća  i  zašto se vraća, iznos  koji je iskazan u  
segmentu  povrata odnosi  se na udružena  sredstva koja  smo  dužni  vraćati  državi u  
segmentu  Ministarstva poljoprivrede i ona će biti vraćana kroz  period  od  nekih  5 godina. 
U  ovoj  godini planirano je vratiti 1.800.000,00 kuna, a dužni  smo ih  Ministarstvu  
poljoprivrede. 

U  segmentu pitanja  nabavke  mini busa u  2015. godine  odnosi se na  dvije  
nabavke. U  Talijanskoj osnovnoj  školi je  postupak okončan i  vrlo brzo je u tijeku  isporuka, 
dok u  Hrvatskoj  osnovnoj  školi je postupak u  tijeku, a  u  segmentu je  potpis ugovora  i  
sredstva su  koja su iskazana u  Proračunu. Za Šušnjevicu  je  osigurano 95.000,00 kuna.  

Pitanja  vijećnice  Elvire Biasiol  Brkljačić, u  segmentu  financiranja IRRENE, naše 
agencije za  energetsku učinkovitost, njoj  su  potrebna  sredstva u vrijednosti od  200.000,00 
kuna zato  što se do sada financirala  iz  EU  sredstava. Isto  tako očekuje  sredstva , a 
nužna  su joj  sredstva radi toga  što je radila  na projekciji energetske učinkovitosti  za  naše 
institucije,  za istarske  domove  zdravlja  Pula i za  bolnicu  «Martin Horvath» u Rovinju. 
Znači, na projekciji energetske  učinkovitosti. 

U segmentu pitanja  gospodina Maria  Radešića, pomoć općinama i  gradovima već  
sam odgovorila, vrijednost  Fond je  milijun kuna  koji  će biti. A  isto tako unutar Upravnog 
odjela za  održivi  razvoj  pojavljuju  se sredstva koja  smo  dužni  kao  voditelji projekta 
prenijeti ostalim  partnerima  u  EU projektu. Pravilnik  još  nije izrađen. 

Pitanja  povećanja sredstava u segmentu  pomorskog  dobra, u segmentu   velikog  
postupanja u  hitnim intervencijama, to je posljedica  prijenosa  značajnih  sredstava iz  2014. 
godine, gdje smo dobili  sredstva naknade za  pomorsko dobro u  sredstvima veća od plana 
otprilike 1.700.000,00 kuna i ta sredstva sada raspoređujemo u  hitne intervencije.  

Mislim da sam obuhvatila sve elemente. Ukoliko  ima još  nekih detaljnih  pitanja, 
imam ovdje  detaljnu  razradu svih projekata, pa  možemo i  nešto detaljnije reći, ukoliko je  
potrebno. 

 
PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu i odvojeno daje na glasanja točku  4.a) , a zatim 

točku  4. b), te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština sa 30  glasova  «ZA», 1  glasom  
«PROTIV» i  5 «SUZDRŽANIH»  glasova,  usvojila  pod 



31 
 

a)         
 Prve Izmjene i  dopune Proračuna Istarske županije za  2015. godinu 
 

i sa 32 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela pod 
 b) 
     O D L U K U  
 
o izmjeni i  dopuni Odluke  o izvršenju  Proračuna Istarske županije za 2015. godinu 

 
AD – 5 Prijedlog Izmjena programa javnih potreba u sportu Istarske 
             županije za   2015. godinu 
 

 Predlagatelj za  ovu  točku  dnevnog  reda je  Župan  Istarske županije, koji je u 
uvodnom obrazloženje istaknuo, kao što je prije  najavio, sada želio  konkretizirati članak 2. u  
navedenim Izmjenama programa javnih  potreba u  sortu Istarske županije. U  članku  2. 
predlaže :»Zadužuje se Savez  spotova  Istarske  županije da umanji sve stavke Programa 
javnih potreba u  sportu  linearno na način da stavke ukupno se umanjuju za  105.000,00 
kuna ne ukidajući ni  jednu pojedinu  manifestaciju». 
 
 PREDSJEDNI; zahvaljuje  Županu i otvara raspravu za  klubove  vijećnika. Pošto se 
nitko  nijee javio za riječ  zaključuje raspravu za  klubove  vijećnika i otvara pojedinačnu  
raspravu, za  koju se   za riječ javio  Tedi  Chiavalon.    
 
 TEDI CHIAVALON, IDS, zahvaljuje se u ime Odbora za  financije na  ovoj mudroj  
odluci, jer misli  da nije dobro  da se ukidaju pojedine manifestacije kojima se godinama 
stekao nekakav međunarodni  karakter, pogotovo ako govorimo o  biciklističkoj utrci kroz  
Istru, koja je  trebala  praktički biti ukinuta Odlukom Saveza  sportova  Istarske županije, isto  
tako  brdsko-planinska utka u  Buzetu, koja je praktički trebala biti ukinuta zbog  nedostatka 
sredstava. 
 Podržava predloženu Odluku kada se već ide svim resorima  smanjivati sredstva,  
neka se smanje  i  sportu, ne treba sport biti izuzet iz  toga, ali  da se sredstva smanje  na 
svim stavkama upravo kako je predloženo. U  zadnjih  nekoliko godina u  Županijskoj  
skupštini  smo  nekoliko puta smanjivali  rashode za zaposlene, rashode za  financiranje  
hladnog  pogona, ali  nekakvi savezi, institucije  koji se financiraju iz  Proračuna  Istarske 
županije, to nisu  činile za  svoje zaposlenike. Jedna od takvih je i Savez  sportova  Istarske  
županije. Predlaže  da se uzme u obzir  da i oni reduciraju svoje prihode  na stavci  za  
plaće. Ako su to  napravili svi  pročelnici u  Županiji, Župan, pomoćnici  Župana, svi 
pročelnici, misli da i  Savez  sportova  Istarske županije i svi oni djelatnici  u institucijama 
koje  su dotirani iz  Proračuna  Istarske županije, trebju se ponašati  na isti način. 
 

  PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje  na glasanje Prijedlog Izmjena programa 
javnih potreba u sportu Istarske   županije za   2015. godinu sa amandmanom koji je podnio  
Župan i koji je sastavni dio  Prijedloga Izmjena, te nakon glasanja  utvrđuje  da je  Skupština 
sa 31 glasom «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  2 «SUZDRŽANA»  glasa, donijela 
 

IZMJENE PROGRAMA 
JAVNIH POTREBA U SPORTU ISTARSKE ŽUPANIJE ZA  2015. GODINU 
 

Članak 1. 
U članku 2. Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 2015. godinu iznos 
"2.800.000,00 kuna"  („Službene novine Istarske županije“ broj 24/14) mijenja se i glasi 
"2.770.000,00 kn". 
 

Članak 2. 
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Zadužuje se Savez sportova Istarske županije da linearno umanji sve stavke Programa 
javnih potreba u sportu za 105.000,00 kuna ne ukidajući financiranje ni jedne manifestacije. 
 

Članak  3. 
Ove Izmjene Programa stupaju na snagu osmog dana od dana objave u «Službenim 
novinama Istarske županije» 
 

AD – 6 Prijedlog Zaključaka o davanju suglasnosti na Prijedlog 
            Godišnjeg  izvještaja o izvršenju financijskog plana 
            Županijske uprave za ceste  Istarske županije za 2014. godinu, 

 
 U pojedinačnoj raspravi po ovoj točki  dnevnog  reda  sudjelovali su vijećnici  Boris  
Rogić i  Tedi  Chiavalon. 
 
 BORIS ROGIĆ, IDS, moli ravnatelja ŽUC-a, iako  će možda izaći iz teme, jer 
razgovaramo  o  Županijskom planu za  ceste za  2014. godinu, ali ako može sa  smo 
nekoliko  rečenica odgovoriti. 

 Ima pitanje, u  osnovi prijedlog. 
 U dva navrata Županijska  uprava za  ceste zajedno sa Općino Kršan pristupila  

rekonstrukciji  Županijske ceste na pravcu  Vozilići-Kožljak-Šušnjevica. To je bila  jedna 
dobra  praksa gdje smo zajedno, ipak  jedan dio ceste koja je bila u  vrlo, vrlo derutnom 
stanju, još uvijek je jedan dio u teškom, neprohodnoj praktički  situaciji, tako da je Općina 
Kršan za  2015. godinu osigurala u  svom  proračunu  250.000,00 kuna. Ako postoji 
mogućnost ŽUC-a da do  kraja  godine osigura   dvije trećine sredstava preostale u  nekom 
planu, to znači 500.000,00  kuna, da bi se možda pokušalo pristupiti realizaciji, odnosno   
nastavku rekonstrukcije postojeće ceste. Napominje da je  i zamjenica  ravnatelja  ŽUC-a 
zajedno sa načelnikom Općine Kršan bila  na terenu, snimi situaciju i  sad je, ponavljam, ako 
je moguće konkretizirati taj  razgovor, odnosno  do kraja godine možda nešto učiniti po tom 
pitanju.     
 
 TEDI  CHIAVALON, IDS, ispravlja  netočan navod, koji  nema veze  s ovom točkom 
dnevnog reda, ali ima s jednom drugom  stvari. Moli kolegice i kolege, nemojmo zvati naša 
mista, gradove, općine, po  imenima kako se oni  ne zovu. Kršan je  Kršan, Poreč je  Poreč, 
Umag je  Umag, Pazin je  Pazin. Nima ni Poreč, ni Umag, ni Kršan. Ako mi  ne štimamo  
sami sebe neće nas ni drugi  štimati. Zovimo gradove i općine onako kako hi mi zovemo, 
kako  hi mi  Istrijani zovemo. 
 
 PREDSJEDNIK, zahvaljuje vijećniku Tedi Chiavalonu i naglašava da su neke  općine 
i gradovi dvojezični (Poreč – Parenzo, Umag – Umago, Pazin – Pisino itd.).  
 Pošto se više nitko nije javio za riječ, zaključuje raspravu i daje riječ Robiju  Zgrabliću, 
ravnatelju  ŽUC-a, da odgovori  na postavljeno pitanje. 
 Opominje vijećnika Tedi Chiavalona i vijećnicu Tanju Vrbat da ne ometaju rad  
Skupštine s prijedlogom da odu  na kavu i  rasprave to što imaju za raspraviti.  
 
 ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj  ŽUC-a,  naglašava da bi u  kraćim crtama  htio pokušati 
odgovoriti  na postavljeno pitanje. Do sada smo uvijek zajednički ulazili u  te programe i  
riješili smo  jedan dio spomenute  dionice  ceste Vozilići-Kožljak-Šušnjevica. Za ovu godinu 
nismo  predvidjeli  nikakva  sredstva u  našem planu  zato ta inicijativa nije  bila naglašena 
prema nama, ali vidjet ćemo mogućnost što možemo  napraviti ako bude  sredstava da  
pokušamo to  napraviti već  ove godine, ako  ne onda ćemo  to planirati za  2016. godinu, jer 
jednostavno  ŽUC sa svojim sredstvima ne može pratiti sve inicijative i  sve želje  svih  
općina i  gradova, a potrebne su za   održavanje  cesta.  
 Ono što još moram samo u  povodu toga  naglasiti da je povodom izjava povećanja  
trošarina na gorivo, kao jedne od mjera za  smanjenje  deficita, potpredsjednik  Vlade 
gospodin Branko  Grčić najavio snižavanje  naknade za  ceste kao  kompenzaciju  za  10 %, 
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što bi  na godišnjoj razini za  Županijske  lokalne ceste u Republici  Hrvatskoj iznosile  oko 
100 milijuna kuna, a za  Istarsku  županiju  oko 6.500.000,00 kuna.  Ako se to desi, što   ne 
bi  trebalo, to  će biti jedan dodatni udar na još  snižavanje standarda održavanja i cesta, a 
samim  time i  na razinu sigurnosti prometa. Još  jedanput u ime svih  županijskih  uprav  za 
ceste apeliram da se to  ne dogodi, jer će biti veliki problem u održavanju  cesta.  
 
 PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog Zaključaka o 
davanju suglasnosti na Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana 
Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2014.  godinu, te nakon glasanja utvrđuje  
da je  Skupština sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom, 
donijela  
                           
     Z A K L J U Č A K 
 
o davanju suglasnosti na Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana 
Županijske uprave za ceste Istarske županije za 2014.  godinu 
   

AD – 7 Prijedlog Odluke o povjeravanju ovlaštenja Općini Funtana za 
            davanje koncesija na pomorskom dobru 
 
 Skupština je  bez  rasprave  sa 26 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  

«SUZDRŽANIH» glasova, donijela   
 
     O D L U K U  
 

o povjeravanju ovlaštenja Općini Funtana za davanje koncesija na pomorskom dobru 
 
AD – 8 Prijedlog Odluke o dopunama Odluke o osnivanju Lučke 
             uprave Rovinj 
 

 Skupština je  bez  rasprave  sa 26 glasova  «ZA»,bez  glasova  «PROTI» i  bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela   

 
     O D L U K U  
 

     o dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave  Rovinj 
 
AD – 9 Prijedlog Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za 
             koncesije na pomorskom dobru u Istarskoj županiji 

 
Skupština je  bez  rasprave  sa 26 glasova  «ZA»,bez  glasova  «PROTI» i  1  

«SUZDRŽANIM» glasova, donijela   
 

R J E Š E N J E 
 

o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom dobru u Istarskoj 
županiji 
 

AD - 10 
 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na osnivanje 
    prava   građenja nad nekretninama, 
b. Prijedlog Odluke o stjecanju prava građenja nad nekretninama, 
c.  Prijedlog Odluke o uspostavi prava građenja, 
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Skupština je  bez  rasprave odvojenim glasanjem za točke a), b) i c) , donijela   sa 26 
glasova  «ZA»,bez  glasova  «PROTI» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova,  pod 
 

a. Odluku o davanju prethodne suglasnosti na osnivanje prava 
    građenja nad nekretninama 
b. Odluku o stjecanju prava građenja nad nekretninama 
c.  Odluku o uspostavi prava građenja 

 
 AD - 11 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Osnovne škole Fažana, 

b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Osnovne škole Vodnjan – Scuola elementare Dignano, 

c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
Statuta Osnovne škole dr. Mate Demarina, 

d. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Odluku o 
utvrđivanju Prijedloga Statuta Osnovne škole Vladimira Nazora 
Potpićan, 

 
PREDSJEDNIK, naglašava   da u  nastavku  su  na dnevnom redu  set  Odluka koje 

se odnose  na Statute  osnovnih  škola pod  točkom 11. na Statute  osnovnih škola, a pod  
točkom 12 na Statute  srednjih škola. 

Za točke Ad- 11 a) do  d), te u  točki 12. od  a) do l) po  Poslovniku  glasa se 
odvojeno za  svaku  točku dnevnog  reda, iako je ista materija, pa predlaže da se  glasa u  
paketu, čime se Skupština suglasila za  ovakve i slijedeće točke dnevnog  reda.  

   Daje na glasanje točku  11.a)  do d), te nakon glasanja utvrđuje da je  Skupština 
jednoglasno donijela 

 
   O D L U K U  

 
o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole 
a) Fažana, 

     b) Vodnjan – Scuola elementare Dignano, 
c. dr. Mate Demarina, 
d. Vladimira Nazora Potpićan, 

 
AD – 12 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
    Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
    Statuta Ekonomske škole Pula, 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
    Statuta Gospodarske škole Istituto professionale, Buje, Školski 
    brijeg 1, 

          d.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Statuta Srednje škole Mate Balote, 

 e.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
     Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Industrijsko-obrtničke 
     škole Pula, 
 f.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
     Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole, 
     „Vladimir  Gortan“- Scuola media superiore „Vladimir Gortan», 

           g.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
                Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč, 
           h.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
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                Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di 
                formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno,  
           i.   Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
                Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin, 

j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta 
Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, 

           k.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
                Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Buzet, 

 l.   Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
      Statuta Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola 
      Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pola, 

   
 PREDSJEDNIK, napominje da je  Odbor za društvene djelatnosti donio  Zaključak 
koji se odnosi  na izmjenu  u točki j, točki 1., stavak 2 , alineja  2   briše., koji nije sastavni dio 
prijedloga, pa  će se za  točku  j) posebno glasati.  
 Daje  na glasanje točku 12. dnevnog  red za  točke a) do l) bez  točke 11.j., te  nakon 
glasanja utvrđuje da je  Skupština  jednoglasno donijela pod 

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
    Statuta Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu, 
b. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
    Statuta Ekonomske škole Pula, 
c. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
    Statuta Gospodarske škole Istituto professionale, Buje, Školski 
    brijeg 1, 

          d.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
               Statuta Srednje škole Mate Balote, 

 e.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
     Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Industrijsko-obrtničke 
     škole Pula, 
 f.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
     Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole, 
     „Vladimir  Gortan“- Scuola media superiore „Vladimir Gortan», 

           g.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
                Statuta Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč, 
           h.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
                Statuta Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj – Scuola di 
                formazione professionale Eugen Kumičić Rovigno,  
           i.   Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
                Statuta Srednje škole Mate Blažine Labin, 

j.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
     Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, 

           k.  Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
                Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Srednje škole Buzet, 

 l.   Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog 
      Statuta Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula – Scuola 
      Media Superiore Italiana Dante Alighieri Pola,   osim točke j. 

Zatim  posebno  daje na glasanje  točku  12.j. Prijedlog Odluke o davanju prethodne 
suglasnosti na prijedlog Statuta Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin, gdje  je stav 
Odbora za  društvene djelatnosti da istu prihvati u obrazloženom tekstu  da se u točki 1. 
stavak 2 alineja  2 briše.. Nakon glasanja utvrđuje  da je  Skupština jednoglasno prihvatila 
prijedlog  Odbora za  društvene djelatnosti. 

Nakon toga daje  na glasanje kompletnu Odluku  sa prihvaćenom  izmjenom, te 
nakon glasanja utvrđuje daje  Skupština  jednoglasno prihvatila predložene Odluke od  a)  do 
l.    
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AD – 13 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Doma za 
               starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ Pula 
 
Skupština je  jednoglasno bez  rasprave jednoglasno  donijela   
 
    O D L U K U 
 

o izmjenama i dopunama Statuta Doma za  starije i nemoćne osobe „Alfredo Štiglić“ 
Pula 

 
AD – 14 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statutarnu 
               odluku o  izmjenama i dopunama Statuta IKA-e – Istarske 
                kulturne   agencije – Agenzia culturale Istriana 
 
Skupština je  jednoglasno bez  rasprave  donijela   
 
    Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Statutarnu odluku o izmjenama i dopunama Statuta IKA-e – 
Istarske kulturne    agencije – Agenzia culturale Istriana 

 
AD – 15 Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 
               prijedlog   Odluke o   izmjeni i dopuni djelatnosti Politehnike 
               Pula – Visoketehničko-poslovne škole s pravom javnosti 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je Župan Istarske  županije  Valter Flego. 
Uvodno  obrazloženje za ovu točku  dnevnog  reda je dala  PATRICIA SMOLJAN, 

pročelnica  Upravnog odjela  za  obrazovanje, sport i  tehničku kulturu  Istarske  županije. 
 
PATRICIA SMOLJAN, naglašava da se ova točka dnevnog  reda  ustvari odnosi  na 

usklađivanje dijela djelatnosti koja je upisano u sudskom registru Trgovačkog  suda  sa onim 
djelatnostima koje  Politehnika u  Statutu ima.  

Podsjeća  da je   na Skupštini  Istarske županije 10.ožujka 2015. godine donijeli  na 
samoj  sjenici suglasnost na Statut. Ponovljen je bila još  jedna izmjena i  dopuna 11. rujna 
2014. godine. S  obzirom da je  na sjednici Odbora za društvene zatraženo dodatno 
pojašnjenje od strane same Politehnike, iz odgovora  kojeg smo  dobili od  izvršitelja 
dužnosti, dekana gospodina Miškovića, stoji  da za obavljanje  većine predloženih djelatnosti 
Politehnika ima uvjete u potpunosti, a za  neke od njih  uvjeti se  još uvijek stvaraju. Značajan 
napredak je učinjen  u posebnim  investicijama u prostoru i  opremi  kao i u  kadrove, na  
čemu treba i dalje intenzivno  raditi.      

O  djelatnostima imate u  materijalima. Konkretno u članku  2. su propisane 
ustrojavanje izvođenje kratkih  stručnih  studija, prediplomskih  stručnih  studija, te 
specijalističkih, diplomskih stručnih studija polivalentnog  sadržaja, prvenstveno iz  područja 
tehničkih znanosti, politehnike. Drugo, ustrojavanje i izvođenje zajedničkih  združenih studija  
sukladno  zakonu, obavljanje  stručnih i visokostručnih  poslova  na području  politehnike, 
pružanje  usluga  gospodarskim i  drugim organizacijama kada to  doprinosi  razvoju  
osnovne djelatnosti i racionalnoj uporabi  opreme, obavljanje znanstveno   istraživačke 
djelatnosti sukladno zakonu, ustrojavanje i izvođenja  programa samog  usavršavanja iz  
područja  polja  osnovne  djelatnosti, ustrojstvo i izvedba stručnih znanstvenih i razvojnih  
projekata, ustrojstvo i izradba konsultacija, ekspertiza i studija, ustrojstvo i izrada stručnih i 
znanstvenih  kolokvija, seminara, simpozija i  drugih  skupova, izvođenje  nastave s pojedinih 
kolegija  na drugim visokim  školama, izrada stručnih  elaborata, ekspertiza, vještačenje, 
mjerenja i  analiza u  svrhu ispitivanja kontrole kvalitete i  tehničke  dijagnostike  za  potrebe 
naručilaca, kao  i izradu kompjuterskih problemskih  paketa, pružanje usluga znanstveno, 
stručnog i obrazovnog  karakter  drugim institucijama, trgovačkim društvima i organima  
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državne vlasti u cilju  rješavanja  stručnih i znanstvenih  problema, ustrojstvo,  izvedba 
tečajeva i  drugih  vidova  cijelog životnog obrazovanja i posljednje  tiskanje i prodaja 
udžbenika i ostalih srodnih  materijala potrebnih  za obavljanje navedenih  djelatnosti.      

 
PREDSJEDNIK, zahvaljuje pročelnici Patriciji Smoljan na uvodnom obrazloženju. 
Otvara raspravu za klubove   vijećnika za koju se javljaju  vijećnica Tanja Vrbat i Ivica  

Butorac. 
  
TANJA VRBAT, SDP, kaže  ako je dobro  shvatila da ova institucija sada   može ići  

na tržište, može prodavati  svoje usluge. Proširujemo još tu mogućnost, pa kaže, ne 
shvaćamo zašto im se povećavaju toliko sredstva iz  Županijskog proračuna, obzirom  da će 
oni moći svoja  vlastita  sredstva  više koristiti. Da li ima  li  kakve projekcije u tom  smislu, 
koliko će više zaraditi, jer im je Proračun, odnosno dotacija  dignuta  skoro za  trećinu.. 

 
IVICA BUTORAC, HDZ, kaže da će svoju diskusiju nastaviti na ovom pitanju, jer da 

je  na sjednici Odbora za  društvene djelatnosti tražio da se   pojasni  da li  Politehnika ima 
uvjete, odnosno  kadar i sve  što je  potrebno za  proširenje spomenutih djelatnosti. Nemamo 
ništa protiv  samoga proširenja  tih  djelatnosti, omogućavanja  da se to omogući  Politehnici i  
pozdravljamo ako je uistinu intencija da oni  dio  svojih  prihoda  ostvaruju  na tržištu od 
gospodarskih  subjekata. Ono što  ne bismo  voljeli je da  dođe momentalno  do prelijevanja  
iz šupljega u  prazno, da se njima omogući da im se proširi  djelatnost, pa  onda da te 
djelatnosti  pružaju  opet Županijskoj  skupštini ili  nekim drugim tijelima  ili  na neki drugi  
način. Mislimo da, ako im se već to omogući, da  bi oni to trebali pružati i trgovačkim 
društvima u privatnom  vlasništvu  kao  jedan vid  ostvarivanja profita. I  druga  stvar,  ne 
kažem da će biti, ali za davanje  perspektiva, mišljenja i konsultacija  da se, vjerujem da hoće 
da se rade po  pravilima  struke, da ne bismo  došli        do toga  da oni  daju  nekakva 
mišljenja, ekspertize i konsultacije za koje  nemaju  potreban stručni  kadar.  

 
TEDI CHIAVALON, IDS, nakon svega ovoga  što su  kolege istakle, misli da bi bilo  

dobro kada bi  Politehnika kao jedan vrlo značaja proračunski korisnik od  strane Istarske 
županije, davala  jednogodišnj4 Izvješće o poslovanju, onda bi bilo puno  jasnije što  
financiramo, gdje  odlaze  novci i kakvi su rezultati  rada, jer danas na tržištu  postoji  jako 
puno  privatnih sveučilišta, koja  ostvaruju zavidne  financijske rezultate, postaju visoko 
profitabilne tvrtke. Vjeruje da bi uz jednu  više transparentnu sliku koja  bi se dobila bilo lakše 
odlučivati, ne umanjujući  sve one postignuća koja   Politehnika kao  takva  do sada 
napravila, ali vjeruje da bi bilo bolje  kada bismo imali  jedan više transparentan  relged 
financijskog  poslovanja. 

 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela  za  obrazovanje, sport i  tehničku  

kulturu  IŽ, u  odgovoru na postavljena pitanja, naglašava da  zbirno,  ako  smije, s obzirom 
da je  Politehnika upravo  na Proračunu IŽ, intencija  je  bila Upravnog  vijeća i samog  
vodstva Politehnike, da iznađu  načina kako bi se  Proračun  Istarske  županije na neki  način 
rasteretio, tako  da ustvari ove izmjene i  dopune djelatnosti idu u tom  smjeru. Gospođa 
Tanja  Vrbat je  postavila  pitanje  da li imamo  neki elaborat, neke  konkretne pokazatelje, u 
ovom trenutku  ne, ne možete pretpostavljati  s obzirom da je sada tek izmjena i dopuna na 
dnevnom redu.  

Što se tiče prijedloga  gospodina Tedi  Chiavalona, svakako Izvješće o  radu  
možemo  uvijek, inače ga dobivamo  na  Upravim  vijećima, ali  možemo  zatražiti da  to  
bude i  na Županijskoj  skupštini  kako bi  rad Politehnike  bio  što više   transparentan..      

Iznos sredstava za koja pita vijećnk Tedi  Chiavalon idu za isplatu zakašnjelih 
dohodaka  predavačima. Politehnika ima 17  stalno zaposlenih, veći  broj  su zaposleni  sa 
drugih  učilišta i ide za  završetak projekta opremanja zgrade, dakle, građevinski radovi, 
nabavka  opreme, namještaja i ostaloga.  
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PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu i daje  na glasanje Odluke o davanju prethodne 
suglasnosti na prijedlog Odluke o   izmjeni i dopuni djelatnosti Politehnike Pula – 
Visoketehničko-poslovne škole s pravom javnosti, te nakon glasanja  utvrđuje  da je  
Skupština sa  25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i 7 «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijela  

   
    O D  L U K U 
 

o   izmjeni i dopuni djelatnosti Politehnike Pula – Visoketehničko-poslovne škole s 
pravom javnosti 

 
AD – 16 Izvješće o radu Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizam 
               Istr za 2014. godinu 
 
Predlagatelj  je  Župan Istarske županije Valter Flego. 
Uvodno obrazloženje je dao MLADEN MILOHANIĆ, Upravni odjel za poljoprivredu, 

šumarstvo, lovstvo, ribolov i  vodoprivredu – Fond za  razvoj  poljoprivrede i  agroturizam 
Istre, koji kaže da pretpostavlja  da su  vijećnici  pravovremeno dobili  materijale, da su ih  
proučili, pa je ukratko komentirao   Izvješće, koje  govori o 20 godina aktivnosti  Fonda za  
razvoj  poljoprivrede i  agroturizma Istre.   

 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik Županijske uprave IŽ, naglašava da se kroz  Izvješće 

o radu Fonda aktivno već tri, četiri godine pokušava dogovoriti status  sredstava Fonda za  
razvoj poljoprivrede i  agroturizma Istre. Na kraju  se uspio dogovoriti  način da  9.000.000,00 
kuna koliko je  država udružila  sa Fondom za razoj poljoprivrede i  agroturizam Istre, kroz  5 
godina vratimo u  jednakim mjesečnim anuitetima bez zakonske zatezne kamate ili bilo   
kojim obeštečenjem.  

Nadalje, ističe da se na kraju  2014. godine izašlo sa suficitom od  3.420.000,00 
kuna, koja  su  namjenska  prebačena u  Proračun za 2015. godine i  ovim rebalansom 
Proračuna  sada  je u  Proračun stavljena stavka  povratak kapitalnih  sredstava prema 
državi, mjesečno  150.00,00 kuna, godišnje  1.800.000,00 kuna  kroz 5 godina tih  
9.000.000.00 kuna  vraćamo  na trag.  To  i  pročelnica za  financije objašnjavala . Konačno 
je i to  stavljeno  ad cta.    

Istina, moram priznati da i mi  smo, neću  reći odugovlačili, ali  smo  jednostavno imali  
stav koristiti  sredstva što  je  moguće duže. Sredstva su  namjenski  korištena, plasirana u  
agroturističke i ostale  agro djelatnosti. I  kada nismo  više imali modusa kako zadržati  
sredstva, Ministarstvo  je prihvatilo naš       terminski plan i 9.000.000,00 kuna se  počinju od  
1.01.2015. do 2019. godine vraćati u  Proračun RH. 

Ako je  potrebno još nešto  pojasniti vezano za rad Fonda za razvoj  poljoprivrede i 
agroturizam Istre, stojim na raspolaganju, slobodno pitajte, dobiti  ćete odgovore.  

       
PREDSJEDNIK, otvara raspravu za  klubove  vijećnika, za  koju se javlja vijećnik  

Ivica Butorac, u ime Kluba  vijećnika  HDZ-a. 
 
IVICA  BUTORAC, HDZ-a, kaže da vidi da se  u  prvom dijelu kako je  bilo zadnji put 

o Fondu  se davala  kronologija akata,  način na koji je  osnivan od  strane Istarske  županije 
i  sve to od  1995. godine na ovamo. Razumljivo mi je da  se želi pokazati da je to 
napravljeno legis artis, u  skladu sa zakonom, međutim,  svrha  postojanja jednog  žiro  
računa je  ta da bi bio  pregled na jednom mjesto vidljivo kako  novac ulazi, kako novac 
izlazi. Nitko ovdje nije protiv  poljoprivrednika, posebno poljoprivrede, maslina ili  bilo  čega., 
daleko od  toga. Međutim, ja  osobno imam problem  s financijskim izvješćem za  2014. 
godinu i onda se u tom financijskom  izvješću obraćamo od  1995. godine tko je dao, tko je 
primio, gdje je novaca  išao. To nije  način na koji  bi  takvo jedno financijsko izvješće trebalo  
biti  strukturiran. Ako  će to već  biti  način, modus, na koji će se pomagati poljoprivrednicima, 
ne znam, možda može biti  drukčijih  načina, boljih, efikasnijih, u redu, ali onda barem da ta 
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financijska  izvješća budu strukturirana na način da se može iz  njih isčitati te godine , na 
primjer, primili  smo toliko, dali smo toliko, ove godine ćemo platiti toliko, odnosno za  to  
ćemo dati tome i tome  toliko. Mislim  da bi to bio  način na koji  bi to trebalo strukturirati 
izvješće. Ovako, dokle god  dobivamo izvještaje gdje  se obuhvaćaju zadnjih  20  godina, 
uvijek će biti  na određeni  način  kod mene dilema što i kako je dano . 

 Drug  stvar što mi je upalo u oko  da za obična sredstva i za nekretnine je dano  
faktički 50 % sredstava prošle godine, 48 %, razvidno je  da se postotak koji se daje za  
proizvodnju veći, viši. 

I imao  bih jedno pitanje, prošao  sam kroz  Proračun i  sada,  zanima me od  ovih  
3.200.000,00 kuna koje prenosimo da li će se ih  tih  3.200.000,00 kuna riješiti pitanje 
1.800.000,00 kuna  državi ili  ćemo tih 3.200.000,00 kuna ove  godine dati  dalje, a osigurali 
smo posebnu  stavku u  Proračunu 1.800.000,00 kuna.  

 
Pošto se više nitko nije  javio za rtiječ, PREDSJEDNIK je  zaključio  raspravu i daje   

riječ Mladenu  Milohaniću, da odgovori  na postavljena pitanja. 
 
MLADEN MILOHANIĆ,  zahvaljuje gospodinu  Butorcu  na pitanju  i kaže da će 

početi od  zadnjeg pitanja, od 3.620.000.000,00 kuna što se  prenijelo kao  neiskorištena 
sredstva. Od tih  sredstava 1.800.000,00 kuna  će ići mjesečno u povrat prema  državnom 
proračunu, ostatak  će ići zajedno  sa ostalim prihodovanim sredstvima temeljem povrata  
glavnice i kamata i nove  plasmane  Naime, Fond funkcionira  temeljem Pravilnika o 
raspodjeli sredstava gdje  sva sredstva, što nominalno prihodovana od  proračuna  jedinica  
lokalne samouprave, što je na nivou 1.400.000,00, 1.500.000,00 kuna godišnje, 4p7.000,00 
kuna je bilo u  2014. godini iz  Županijskog proračuna, ostalo iz  ostalih proračuna jedinca  
lokalne samouprave, a sav ostatak je  povrat  minulih plasmana kapitala, povrat natrag u  
Proračun i ponovno  replasman dalje. 

Spomenuli  ste žiro  račun. 
Fond je osnovan  1995.godine kao  poseban račun Županijskog poglavarstva 

temeljem ondašnjeg članka  82. Zakona o financiranju  lokalne samouprave. Kada je   2007. 
godine donesen Zakon o proračunu, gdje se striktno reklo  da sve isplate, sav plasman iz 
Županijskog proračuna mora ići  preko jednog  računa objedinjeno, to se poštovalo. Zadržao 
se stari  račun samo za  kontrolu naplate povrata kapitala od  kredita. Po  starom računu  su 
išli samo povrat, a plasman je išao  preko glavnog  Županijskog proračunskog žiro računa, 
tako da tu  nije bilo dileme da se  po  dva  računa vrši isplata i  da se nešto pokušava ili  skriti 
ili  ne dati u  transparentnost prema javnosti.  

Što se tiče  žiro računa, odnosno oblika  izvješća,  Fond,  činjenica je, svake godine  
odradi  Izvješće na način da ima prikaz kompletnog minulog rada, ali  se da naglasak na 
prošlu  kalendarsku godinu, kao što je ovdje  slučaj 2014. godine, jer se analitički  prikaže u 
što su se dali  krediti i u kojim iznosima su se dali  krediti. Ako smatrate da bi trebalo Izvješće 
trebalo poprimiti nekakvu  drukčiju  formu nije  problem, prilagoditi ćemo  se, to je  najmanji 
problem.  Tu smo  da razjasnimo  svako pitanje ili svaku  nesuglasicu koja eventualno stoji  
kod vas kao nerazjašnjenu.    

 
PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu i daje  Izvješće o  radu  Fonda  za  razvoj 

poljoprivrede i agroturizma Istre za  2014. godinu ma glasanje, te nakon glasanja utvrđuje da 
je  Skupština sa 29 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM»  glasom , 
usvojila   

 
    I Z V J E Š Ć E 
 

o  radu  Fonda  za  razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre za  2014. godinu 
 
AD – 17 Izvješće o radu Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja 
               civilnog društva 
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 Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije  mr,sc. Valter 
Flego. 

 Uvodno obrazloženje je dala ravnateljica  Zaklade za  poticanje  partnerstva i razvoja  
civilnog  društva  HELGA GLAVAN-MOŽE, koja kaže da su  vijećnici  dobili  Izvješće u  
materijalima za  sjednicu i ovo je ustvari  da se na ovaj  način Izvješće Zaklade daje,  pa će 
samo ukratko proći  najvažnije stvari i reći u uvodnom dijelu da je neka naša najvažnija 
zadaća ta da preusmjeravamo organizaciju civilnog  društva sa proračuna jedinica  lokalne i 
regionalne samouprave na neke  druge izvore financiranja, pa  u tom smjeru i radimo kroz  
financiranje samih projekata udruga, a do  njihovog osnaživanja kroz informiranje, kroz 
edukaciju, kroz  neke druge oblike  rada. 

 Ukupni je prihod  2014. godine  bio  2.200.000,00 kuna. Međutim, sa troškovne  
strane vidjeli ste 2.700.000,00 kuna. Ta razlika se dogodila zbog  jednog projekta EIS koji 
smo provodili, a čiju  ćemo  naplatu u prihodima, kao što to zbiva  kod  svih tijela  javne 
uprave, dobiti u ovoj godini. Tih  400.000,00 kuna je  ta  razlika. Mi smo aktivnosti  trebali 
provesti i sve  troškove  pokriti, tako da smo ustvari projekt  završili. 

Od prihoda  Zaklada se prošle godine financirala iz  sredstava Proračuna  Istarske 
županije sa 700.000,00 kuna, sredstva fondova  gradova i  općina 193.000,00 kuna, sredstva  
EU natječaja 377.000,00 kuna  i  sredstva Nacionalne zaklade za razvoj  civilnog  društva 
830.000,00 kuna. To  su  najveći iznosi, da sada ne spominjem ostale manje prihode. I ono 
što je važno, možda što je vama zanimljivo je to da sa tim 700.000,00 kuna  koje je  Županija 
sufinancirala rad Zaklade, 374.000,00 kuna se odnosilo na financijske potpore koje su 
isplaćene. Jedan manji  dio, nekih  30-tak  tisuća kuna na sufinanciranje  EU  projekata koje 
smo provodili. Također je  sufinancirana suradnju koju je  Zaklada imala sa Istarskom 
županijom, koordinirali  smo  rad  dva povjerenstva, Povjerenstvo za ravnopravnost spolova i 
Povjerenstvo za osobe  sa invaliditetom. Nešto sitno na neke  materijalne troškove i udio u  
plaćama je  bio  66.000,00 kuna. 

Za  sva vaša pitanja  stojim na raspolaganje koliko  ću vam moći odgovoriti, makar 
kažem dobili ste sve materijale, rado  ću odgovoriti na sve što  vas zanima.        

 
PREDSJSJEDNIK, otvara raspravu za  klubove vijećnika, za  koju se javio vijećnik 

Ivica  Butorac. 
 
 IVICA BUTORAC, HDZ, naglašava  da mu je  drago da su  materijali u odnosu  na 

zadnji put   došli u izmijenjenom obliku, tako da imamo i bilance i jedan kvalitetniji pregled, 
nego što je to bilo na prošloj sjednici  Županijske  skupštine i što je bilo prošle godine.  

 Jedan kratak komentar.   
Plaće i materijalni  rashodi  su  otprilike 50 % Proračuna, tako  da jedino to bi bila 

zamjerka, moje razmišljanje na koji  način povećati učinkovitost, jer  bez obzir  da li iz 
Županije ili  iz nekih drugih osnova, ali očito je  da troškovi i ono što se plasira bi  trebalo ići 
dalje 50 :50, eventualno  bi  trebalo  biti puno više plasmana prema  samom civilnom 
sektoru.      

 
PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu za  klubove vijećnika i  otvara pojedinačnu  

raspravu, za koju  se javljaju  vijećnica  Elvira Krizmanić Marijanović i  Mirjana Galo. 
 
 ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, HNS, pohvaljuje  novo Izvješće koje je 

podnijela ravnateljica  Zaklade.  
Aktivnosti koje se provode u zadnjih  par mjeseci su  pohvalne. Naime, novi Zakon o 

udrugama i  Uredba o financiranju  udruga,  doveli su u  nezgodan položaj jedinice  lokalne i 
regionalne samouprave. Činjenica je da je sam postupak  prevođenja i javnih  natječaja,  sva 
dokumentacija,  sve što ide sa tim prilično komplicira. Tako  radionica, koja je provedena u 
suradnji sa  Uredom  Vlade za  udruge, je  jako pozitivna  stvar. Sudjelovale su i  jedinice  
lokalne samouprave i  predstavnici  udruga  civilnog  društva. Isto  tako okrugli stol o  
volonterima također bih  pohvalila, tako  da vidim da  se samim tim što  ste rekli da se sve te 
udruge civilnoga  društva moraju preusmjeriti  na neke druge  izvre financiranja, edukacija im 



41 
 

je  potrebna, puno  njih ne znaju  niti  napraviti jedan projekt i zbog toga  neki  ne prolaze 
potrebne stepenice  koje, recimo,  konkretno u Gradu  Puli Tim za  zdravlje, neki  nisu  niti 
dobro  napisali projekte, a ja   vjerujem da jako dobro  rade, da je  edukacija jako bitna.     

 
 MIRJANA GALO, SDSS, kaže  da je čudno da se  slaže sa HDZ-eom da se u ovoj i 

slijedećoj godini više povede računa o  svladavanju  sredstava za nevladine organizacije, za 
zaklade za  partnere koji  rade za  civilna društva, jer ovako ispada da su  svrha  same sebi. 
To su uglavnom primjedbe iz vladinog  sektora. 

 
 PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu i daje  riječ ravnateljici Zaklade da odgovori na 

postavljena pitanja.  
 
 Ravnateljica  Zaklade za  poticanje  partnerstva i razvoja  civilnog  društva  HELGA  

GLAVAN-MOŽE, spominje da su  sredstva koja  Istarska  županija  daje za  Zakladu u 2015. 
godini već jako puno smanjena,  300 i toliko tisuća kuna i ja  na čelu sa Zakladnom upravom 
upravo  radimo u tom smjeru da  što više smanjimo poslove  hladnog  pogona, a da što više  
drugih sredstava stavimo u opticaji, da što više sredstva dajemo  vani  udrugama. Ali, isto 
tako radimo na tome da udruge same nauče dobiti  sredstva iz  drugih izvora, što  mislim da 
je vrlo važno, a potencijal je vrlo veliki.  

 
 PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu  i daje  na glasanje Izvješće o  radu Zaklade za  

poticanje partnerstva i  razvoj  civilnog  društva, te nakon glasanja  utvrđuje  da je  Skupština 
sa 26 glasova  «ZA»,  bez  glasova  «PROTIV» i  4 «SUZDRŽANA glasa,  usvojila 

 
     I Z V J E Š Ć  E   
    
 o radu Zaklade za  poticanje partnerstva i  razvoj  civilnog  društva 

 
AD – 18  Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu 
                Povjerenstva za  zaštitu prava pacijenata Istarske županije 
                za 2014. godinu 

 
 Predlagatelj za  ovu točku  dnevnog reda je   Župan Istarske županije mr.sc. Valter 

Flego. 
 Skupština je  bez rasprave i primjedbi  jednoglasno  donijela   
 
     O D L U K U  
 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva zaštitu prava pacijenata Istarske županije 
za 2014. godinu 

 
AD – 19 Prijedlog Odluke o naknadama članovima/članicama 
               Povjerenstva za ravnopravnost spolova Istarske županije 
 
Predlagatelj za ovu točku  dnevnog  reda je   Župan Istarske  mr.sc. Valter Flego. 
Uvodno obrazloženje je dala VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije, 

koja  naglašava da je ova  Odluka  već drugi put  pred vijećnicima Županijske  skupštine. 
Odbor za  plan i financije je  predložio  da se Odluka  ne prihvati, da se prihvati samo u dijelu 
koji se odnosi  na naknadu  putnih  troškova za  članove  Povjerenstva za ravnopravnost 
spolova  Istarske županije. Ne znam da li  ćete to prihvatiti. Razgovarala sam sa Županom  
da bi  sva tijela koja su imenovana ili od  strane Župana ili  nisu do sada bila  regulirana 
pitanja  naknade, odnosno primali su  naknadu, imali na neki  način regulirano ovo pitanje, za  
predsjednika  240,00 kuna, za  članove 170,00 kuna. Okvirno je za vijećnike koji rade u  
radnim tijelima okvirno su  definirana Poslovnikom.  Ako  Odbor ostaje  kod  ovog prijedloga 
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ja bih ipak  prihvatila  da se Odluka  donese, jer bez  Odluke ne bismo imali  ni osnovu za  
isplatu  putnih troškova.  

 
PREDSJEDNIK, naglašava da se Župan  slaže sa prijedlogom Odbora, jer je namjera 

da se to jedinstveno sve kasnije regulira i da kao predlagatelj Odluke  prihvaća prijedlog  
Odbora.    

Prijedlog je  Odbor  da se  za  sada ne ide  sa isplatama naknada, nego  da se smo 
isplate putni  troškovi, a Župan je rekao  da će onda, kao što  nema ni za  ostale savjete koje 
ima Župan, da će dati  jedinstveni prijedlog  za sve da bude isto.  

Pošto se nitko nije javio za  raspravu daje na glasanje prijedlog  Odluke na način 
kako je to definirao Odbor za  financije, te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština 
jednoglasno donijela  

 

ODLUKU 
o naknadama putnog troška članovima/članicama 

Povjerenstva za ravnopravnost spolova Istarske županije 
 
AD – 20 Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Komisije za izbor i 
              imenovanja, te imenovanje novog člana 

 
AD – 21 Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora za 
              gospodarstvo i imenovanje novog predsjednika 

 
AD – 22 Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o 
               imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije 
 
Za točke 20, 21. i  22. nadležna je  Komisija za izbor i imenovanja, pa  je DANICA 

MILETIĆ, predsjednica Komisije dala kratko  obrazloženje  za sve tri  toke. 
 
DANICA MILETIĆ, predsjednica  Komisije za izbor i imenovanja, izvješćuje da je  

Komisija  na svojoj  17. sjenici održana 29. svibnja  2015. godine, između  ostalih  točka, 
imala na dnevnu redu i  ove  3 točke  dnevnog  reda – 20. Prijedlog Rješenja o razrješenju 
člana Komisije za izbor i imenovanja, te imenovanje novog člana 

Komisija  bez  rasprave  jednoglasno utvrđuje prijedlog  
 

RJEŠENJE 

o razrješenju i izboru novog člana Komisije za izbor i imenovanje 

 

I. 

Igor Merlić razrješuje se članstva u Komisiji za izbor i imenovanje Skupštine Istarske 

županije. 

 

II. 

Umjesto Igora Merlića, za člana Komisije za izbor i imenovanje izabire se BORIS ROGIĆ. 

 

III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 

Istarske županije“ 

 

Slijedeće je  bilo Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora za 

gospodarstvo i imenovanje novog predsjednika 

Bez rasprave, Komisija jednoglasno utvrđuje sljedeći prijedlog 
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RJEŠENJE 

o razrješenju predsjednika, izboru nove predsjednice i izboru člana Odbora za 

gospodarstvo i turizam 

 

I. 

Igor Merlić razrješuje se članstva i dužnosti predsjednika Odbora za gospodarstvo i turizam 

Skupštine Istarske županije. 

 

II. 

Za predsjednicu Odbora za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske županije izabire se 

dosadašnja članica, VESNA ŠĆIRA KNAPIĆ. 

 

III. 

Za člana Odbora za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske županije, izabire se BORIS 

ROGIĆ. 

 

IV. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 

Istarske županije“. 

 

Nadalje Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 

mrtvozornika na području Istarske županije 

 

ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 

mrtvozornika na području Istarske županije, te se predlaže Skupštini Istarske županije da isti 

prihvati u predloženom tekstu. 

 Tekst ste dobili. 

  

 Pošto se nitko u  raspravi  nije javio za riječ PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu  i 

odvojeno  daje na glasanja  točku  20., 21. i 22. te nakon  glasanja utvrđuje da je  Skupština  

jednoglasno  donijela pod 

 AD - 20 

RJEŠENJE 

o razrješenju i izboru novog člana Komisije za izbor i imenovanja 

 

I. 

Igor Merlić razrješuje se članstva u Komisiji za izbor i imenovanje Skupštine Istarske 

županije. 

 

II. 

Umjesto Igora Merlića, za člana Komisije za izbor i imenovanje izabire se BORIS ROGIĆ. 

 

III. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 

Istarske županije“ 
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 AD - 21 

RJEŠENJE 

o razrješenju predsjednika, izboru nove predsjednice i izboru člana Odbora za 

gospodarstvo i turizam 

 

I. 

Igor Merlić razrješuje se članstva i dužnosti predsjednika Odbora za gospodarstvo i turizam 

Skupštine Istarske županije. 

 

II. 

Za predsjednicu Odbora za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske županije izabire se 

dosadašnja članica, VESNA ŠĆIRA KNAPIĆ. 

 

III. 

Za člana Odbora za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske županije, izabire se BORIS 

ROGIĆ. 

 

IV. 

Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja i objavit će se u „Službenim novinama 

Istarske županije“. 

 AD - 22 

ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 

mrtvozornika na području Istarske županije, te se predlaže Skupštini Istarske županije da isti 

prihvati u predloženom tekstu. 

 
AD – 23  
 

a. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
   godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
   Srednje škole „Vladimir Gortan“ Scuola media superiore 
   „Vladimir Gotan“ 
 
b. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
    godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
     alijanske srednje škole-Scuola media superiore italiana 
     „Leonardo da Vinci“ Buje-Buie 
c. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
    godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
    Srednje škole Buzet 
d. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
    godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
    Srednje škole Mate Blažine Labin 
e. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 

         godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16 
  .      Turističko-ugostiteljske škole Antona Štifanića Poreč 
f. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu 

g. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
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     godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
     Gimnazije Pula 
h. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Industrijsko-obrtničke 
škole Pula 

i. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Škole primijenjenih 
umjetnosti i dizajna Pula 

j.   Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
     godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
     Talijanske srednje škole Dante Alighieri Pula, Scuola media 
      superiore italiana Dante Alighieri Pola 
k. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Ekonomske škole Pula 
l. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Medicinske škole Pula 
m. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Tehničke škole Pula 
n. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Strukovne škola Pula 
o. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 

troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Glazbene škole Ivana 
Matetića – Ronjgova Pula 

p. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Talijanske srednje škole-
Scuola media superiore italiana Rovinj-Rovigno 

q. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o godišnjim 
troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. Srednje škole Zvane Črnje 
Rovinj 

r.   Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
     godišnjim troškovima školovanja za školsu godinu 2015./16. 
         Strukovne škole Eugena Kumičića Rovinj- Scuola di formazione 
         professionale Eugen Kumičić Rovigno 

s.  Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
Gospodarske škole istituto professionale 

 t.  Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
     godišnjim troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
     Gimnazije i strukovne škole Jurja Dobrile Pazin 
u.  Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o 
      godišnjim  troškovima školovanja za školsku godinu 2015./16. 
      Srednje škole Mate Balote 

 
 Skupština je  bez   rasprave  jednoglasno donijela akte za točku AD-23 od  a) do u. 

Ovime je  dnevni  red iscrpljen.  
 PREDSJEDNIK, najavljuje  narednu  sjednicu Skupštine Istarske županije za  mjesec 
dana i zaključuje  22. sjednicu  Skupštine  Istarske  županije. 
 Sjednica  je  zaključena u 13,22 sata. 
 
 
 
 
ZAPISNIK  VODIO :                                                              PREDSJEDNIK SIŽ: 
 
IVAN KLARIĆ                                                                        VALTER DRANDIĆ 


